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Vážení dopravní inženýři.

Pardon, Vážení občané! Omlouvám se. Občas si na úřadě 
ulevíme „vesnice dopravních inženýrů“ a teď mi to ujelo 
před těmi, kteří by tohle neměli vědět.

Mohli by si myslet, že jim tak říkáme ironicky. Tak to samo-
zřejmě není. Sám jsem občan, řidič a tedy než jsem se stal 
starostou, byl jsem od puberty dopravním inženýrem a byl 
bych jím až do smrti, jako většina občanů.

Jak já vám rozumím, když mi vyprávíte, že všechny značky 
v okolí bydliště jsou blbě, támhle jasně patří jednosměrka, 
tady měla odjakživa být třicítka a retardér, samozřejmě ty 
semafory, pane starosto, to je děs, to nastavoval nějaký idiot 
a ta doprava celkově!

A teď opravy komunikací a kanalizací a s nimi související 
uzávěry. A neskutečná drzost městské nebo státní policie, 
která si dovolí nás – starousedlíky pokutovat!

Správně mi nadáváte a já se u toho krásně tvářím, jako že 
to snad není pravda, no to my máte volat, šílené… Však jsem 
oba dopravní inženýři, tedy, vy jste!

Já býval. Ale co jste mi dali důvěru, abych řídil úřad a tedy 
konečně měl co kecat do dopravy v Řeporyjích, veliké zkla-
mání.

Škoda, že nemohu upřímně takovému říci, jak to je doo-
pravdy. Že pokutu od MP dostal proto, že ji někdo ze sousedů 
zavolal.

Copak vám naši měšťáci dali někdy pokutu? Pokud nestojíte 
na časově omezeném parkování pod poštou nebo tak něco, 
nikdo vám lísteček nedá.

Samozřejmě do chvíle, kdy jistý dobrák na Manoušce bě-
hem třídních schůzek zavolá 156 a měšťáci z třináctky MUSEJÍ 
všechny vypapírkovat.

Městská ani státní vás tu NEBUZERUJE. Pokud dostanete 
pokutu, tak to je proto, že porušujete předpisy a někdo na vás 
měšťáky zavolal.

Když mě – který tu populisticky razí maximální možnou 
benevolenci našich strážníků pak obviňujete, že k dočasné-
mu značení (celé blbě samozřejmě) nad sokolovnou, kde je 
chaos (co jiného, projektovat to opatření vy, je to úplně jinak) 
ještě dostanete pokutu vy – starousedlík, tak mi máte místo 
toho nakázat, abych poděkoval strážníkům i udavači, že vám 
připomněli, že pokuty v Řeporyjích vůbec existují.

Vždy jsme byli vesnicí udavačů a není to všude stejné. Našel 
jsem v archivu v Dobřichovicích šílené věci z války. Napadlo 
mě nechat si to přinést během Covidu. To měli udavači pré. 
Vždy mají, když je zle. Udává se tu strašně. Chtěl jsem o tom 
napsat poutavý text do Echa, ale nechám to buď spát, nebo to 
hodně „rozvtipním“. Pravda je tak hustá, že o tom budu letos 
psát semestrálku z práva na vejšce a po článku chci nabídnout 
zdejším zájemcům na téma přednášku.

Do Echa to není, Neměl jsem to vůbec psát. Ale kamará-
dovi dnes zastavili stavbu rodinného domu. No, má tam pár 

bytů, to bylo jas-
né, že to někdo 
důsledně dotáh-
ne. Pokud stavíte 
garáž, vždy vám 
poradím udělat 
to načerno a ješ-
tě vám pomohu 
vyrobit falešný 
karton „stavba 

povolena“. Ale VŽDY při tom zdůrazňuji, že pokud máte sou-
seda „kok…a“, je třeba fakt dokonalé iluze, že neporušujete 
nic a máte to povolené.

Pokud jste stavebník a někdo vás udá, UJIŠŤUJI vás, že 
umíme zázraky, ale nepoctivého udavače nemáme. Potřetí to 
pošle na třináctku plus udá náš úřad, že ztopil několik udání 
a „ohlídá si, abych za kamaráda neintervenoval“.

Nikdy nekonfrontuji toho, o kom vím, že udal souseda, stej-
ně jako sousedovi nenaznačím, že vím. Nejhorší je, když na mě 
oběť udání mrká, že ví, kdo to byl a já nevím, co dělat, protože 
to byl někdo jiný a tak různě lžu, jak to bylo, je to složité.

Stejně jako to v sobě dusit. Ségra je nově místostarostkou, 
některé věci ze své agendy ji musím dávkovat hodně opatrně. 
A vám musím také napsat něco pozitivního.

Tak třeba: všem dopravním inženýrům, co nechápou, proč 
neuděláme něco s Muzikovou (má už roky Praha, která má 
také v moci náměstí, za nás je vše hotovo) sděluji, že se tam 
snad letos kopne.

Hrozila katastrofa, kterou jsme odvrátili jen zázrakem 
protekčním, za což nám nikdy nikdo nepoděkuje a ještě 
budeme rok poslouchat, jací jsme nýmandi, a tak to prostě 
u této práce chodí.

Víte, proč vám moje strana a strana koaličního partnera 
jako JEDINÉ neslibovaly, že dorazíme to náměstí?

Protože „víme.“

Nad sokolovou už také vědí, že se věci daly do pohybu. Čeká 
nás šest etap oprav komunikací. Praha investuje desítky mili-
onů, nadřela se na tom Marcela Holovská, nadřeli jsme se my. 
Hlavně těch kverulantů, co připomínkují stavební řízení, maří 
celou věc, protože soused má dva parkovací zálivy a on jeden 
(správně mají všichni parkovat na dvoře), ale už se to rozjíždí.

Stavební dozor investora je fenomenální projektant, který 
takových projektů udělal třicet. Na konci to bude nádherné 
a všem majitelům nemovitostí stoupne cena baráku a bude 
to před ním hezčí.

Než se to dokončí (jsme na začátku etapy I) mohou si někteří 
krátit čas nadáváním na uzávěry, chaos a zlé projíždějící řidiče 
a parkující náplavy, co mají dostávat pokuty a Řeporyjáci ne.

To samé začne na Kopanině, kde právě zahajuje vysněná 
stavba vodovodu do Chaloupek.

Slovo starosty

Slovo starosty
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Kopanina je velmi specifická, žije tam sto jedenáct lidí, 
v Řeporyjích pět a půl tisíce. Přesto polovinu mé agendy tvoří 
podněty kopaninských.

Halo, vy tam, s tím vodovodem přijde také PĚT etap doprav-
ních uzávěr. Opovažte se volat tam měšťáky, nebo se přijde 
na ty dopravní značky, co tam instalujeme načerno. Vydržte, 
dělá se vodovod a je to zázrak.

Poděkování paní Radce Slooten, která byla jako buldozer 
a nedala nám vydechnout. Stavět se začíná právě teď, na webu 
úřadu máte graficky – jako vždy – vše rozkresleno, DIO je 
skvěle připravené, realizaci bude dělat Čermák a Hrachovec, 
ale bude okolo dopravní chaos, to vám, dopravním inženýrům 
nemusím vyprávět.

Co by vás mohlo zajímat z ranku strategického, kulturního, 
organizačního:

V rozpočtu letos myslíme hlavně na projektování, tři miliony 
korun jdou na asfalt. Uděláme Loučnou, pustím se do těch 
nerovností na Smíchovské a… Aby bylo jasno, od oprav silnic 
je tu Praha, my jsme malá městská část, která nemůže stavět 
silnice. Ale pokud máte díru jako kráva, něco vás štve, sem 
s tím. Svět, ve kterém vyasfaltuji 300 m silnice neexistuje.

Ale křižovatku, nějakou záplatu, určitě ano. Asfalt je drahý, 
magoš loni udělal kus práce. Pokud je v Řeporyjích někde 
na silnici (i cizí) díra jako kráva a vás štve, udělejte fotku a za-
čněte mě prudit.

Já jsem politik, máme koalici a vyčlenili jsme nějaké peníze. 
Profesionálové vám díru zaasfaltují.

Psát mi, že „ulice ta a ta je tankodrom“ je zbytečné. Vím to. 
Jednou ji Praha opraví.

Ale svět, ve kterém tu zejí mamutí pasti je svět, ve kterém 
mě na ně neupozorníte.

Tři miliony je nic. U školy jsou dvě křižovatky. Půl mega. 
Kopanina – Chaloupky: dvě stě a dvě stě.

Říkal jsem si, safra, na to, že neberu, jsou pěkně drazí. Bo-
hužel, jsou. Ale asfaltování mě baví, je to politicky výhodné. 
Ozvěte se.

Rád bych koupil traktor. Vymyslel jsem systém, jak zvlád-
nout park Toufarova a tu zeleň tam našimi silami. Přemýšlím, 
že si pořídíme traktor jen na trávu a dáme to tam. Nedáme-li, 
vysoutěžím to.

Rád bych tradičně použil prachy z výběru rozdílu daně 
z nemovitosti na prvky pro děti a seniory, dáme do veřejného 
prostoru nějaký mobiliář, sem tam prvek, na place „u letadel“ 
projektujeme dopravní hřiště.

Pokud máte pocit, že v okolí vašeho bydlení byste rádi viděli 
já nevím houpačku, lavičku nebo něco takového, dejte echo. 
Je-li tam náš pozemek, frkneme ji tam. Máte málo košů nebo 
pytlíků pro psí hovínka, pruďte mé úředníky.

Koho by zajímal rozpočet, visí na webu. Děláme na projektu 
rekonstrukce nádraží, chceme to rozbalit v létě a dát se do díla.

Nebudu psát o Muzikově. Něco se povedlo, nechci to 
zakřiknout.

Prosím vás, někteří z vás nerozumí Facebooku Řeporyje 
bez cenzury. Nejedná se o nějaký facebook opozice, či bez 
cenzury. Je to facebook pro mě, mou rodinu a blízké a nebudu 
to vysvětlovat. Pan Sedlář je psychopat, co roky obtěžuje mou 
rodinu a je to můj problém.

Čtete-li tam něco, co vám připadá podivné, tady stojí 
radnice a má politiky a úředníky a vy máte všichni můj mobil 
602 316 148.

Když pan Sedlář píše, že někde třeba stojí kontejner načerno 
na pozemku jeho přátel, tak bezostyšně lže a mě to nevadí. 
Chodí tam pět lidí. Mě nevadí ty bláboly, politicky mi nijak ne-

škodí a pan Sedlář se mě roky 
snaží vyprovokovat k chybě. 
Křičí mi na děti, obtěžuje se-
stru, ženu, kolegy na radnici. 
To je v pořádku, jsem veřejně 
známý člověk.

Chci moc poděkovat všem, 
kdo se snaží aktivně pomoci 
nelehké situaci, ve které je 
Sokol. Potřebuje jednotu a já 
bych – bez podrobností – rád 
poděkoval Janě Blažkové a Petru Markovi za výdrž a požádal 
všechny podnikavce okolo, aby nezapomínali, že jsou tam 
kvůli Sokolu. Děkuji Martině Kurkové a Simoně za práci a kdo 
cekne něco zbytečně navíc, tomu vmetu, že problémy TJ 
začaly dávno předtím, a jak, to se nikdy nedozvíte. Sokol by 
potřeboval jednotu.

Uděláme, co je v našich silách, abychom pomohli. To samé 
fotbal. Dnes jsme seděli. Zachrání se soutěž, proběhnou v létě 
pěkné oslavy. Přijede stará garda Sparty, obec to cálne, udě-
láme si mejdan, díky všem, kdo okolo Vency Hlaváčka makají 
okolo klubu. Na hasičárně vše v pořádku. Mám šílený převis 
školáčků, ale já si poradím.

Slíbil jsem vám v programu CELOROČNĚ OTEVŘENOU ŠKOL-
KU. Abychom to dokázali, musíme ji letos na celé prázdniny 
zavřít. Už stavíme, jedeme za provozu likvidaci azbestu, bude 
nové gastro, v září bude hotovo a bude to pecka. Příští školní 
rok se loučí Diana Schreierová. Jsem moc rád, že jsem ji ještě 
na rok ukecal a protáhne nás touto stavební akcí.

Maminky, je mi líto, že v létě stavíme. Ale od příštích prázd-
nin ta škola pojede v nějakém omezeném provozu prakticky 
nonstop. Je to nadstandard, bude to něco stát, ale organizačně 
se to zvládne.

Díky za pochopení.

Pamatujete na hajzla, co okradl holčičku o koloběžku. Do-
paden. Obviněn. Děkuji žákovi zdejší ZŠ, co ho poznal poté, 
co jsem zveřejnil jeho držku. Po pěti měsících.

CO se týče zlodějů garáží, to, že o tom nepíšeme a nere-
flektujeme to, má důvod.

Vím, že kluci a holky z MO PČR na Lukách odvádějí výteč-
nou práci. S některými aktuálně studuji kriminalistiku, jsme 
v součinnosti, pokud patříte mezi oběti, myslím, že brzy bude 
vymalováno.

Děkuju všem z lokality Horšovská a okolí, co se podělili 
o kamerové záznamy, bylo to zajímavé a je to na dobré cestě.

Děkuji ségře za přípravu dubnové zábavy, děkuju všem, co 
se ozvali po mém článku o referendu.

Je to skutečně tak. Ten italský dědic je SKORO rok pryč, 
utekl znechucený. A je pravda, ŽE JSME NEPODEPSALI žádnou 
dohodu, jak vám lhali v referendu. Já vám nemohu vysvětlovat, 
že to bylo celé politika. Musím se tvářit, že ne a samozřejmě 
respektujeme referendum.

Bude to tak milion ročně za právníky, nedá se nic dělat. 
Prosím na kolenou. Kdyby za čtyři roky pan Sedlář dělal refe-
rendum proti zavezení lomu atd. PROSÍM, zvažte, co za petici 
podepisujete.

Dáváte nám mimořádnou důvěru ve volbách. Trunečkův 
mlýn bude dál chátrat, tipuju do pěti let tam bude obrovská 
vila, že se potento… Je to soukromý stavební pozemek. Je 
to vůle lidu.

Nemohl jsem to zastavit a je mi to líto.
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Ti lidé nechrání přírodu, šlo o jejich zájmy a žádný developer 
neexistoval. Pán je dědic z Itálie, je v pořádku na tom obrov-
ském place postavit 12 bytů na půdorysu mlýna.

Pochopíte to ve chvíli, kdy tam někdo jiný postaví něco 
jiného.

Děkuji každému jednomu, kdo se referenda neúčastnil 
(více než polovinu Řeporyjí nezajímalo) a obejmutí těm třem 
stovkám, co řekli NE. Zbytek plně chápu.

Kdokoli z těch, co si skutečně myslí, že to bylo jinak a kdesi 
cosi příroda, může přijít na úřad, ukážu vám právní analýzy 
od špičkových advokátů, dostali jste návodnou otázku, nikdo 
neporušil zákon, nikdo nechtěl ublížit přírodě. Nemohl jsem 
to komunikovat lépe, byl to výtečný tah mých odpůrců a dost 
dobře nevím, jak se tomu bránit jinak než předstíráním, že je 
dobře, že lid nám vysvětlil, že developer do Prokopáku nepatří. 
Škoda, že neexistuje a není to v Prokopáku. Pan Sedlář tam 
ani nikdy nebyl. Tonda Král je hodný kluk a oběť dezinformací 
(světových i těch pana Sedláře) taková, že mě bylo až líto, jak 
mu nikdo nerozmluví nechávat se zneužívat do kandidátek 
a výborů, kde je do počtu, neví kde je a o co jde. Maruška 
Vaňatová, další členka petičního výboru, je naivní holka a Ho-
vorkovi mě nesnášejí.

V čele toho Žanda Gebauer, přímo ve věci v průseru, začít 
Ital stavět má Žanda stavební průser. Zbytek podporovatelů 
Mládkova ulice a konec. Tak to bylo. Na právníky máme, 
ruinu ochráníme, Prokopák chráníme. Za dva roky budeme 
uprostřed války o lom, jakou si neumíte představit. Vlečka, 
elektrifikace. Dvě války. Já potřebuji, aby tato banda pokazila 
co nejméně. Advokát Németh z Šafránky je tatrman a kamarád 
Sedláře. Tato parta hovad bude v kritických chvílích, místo, aby 
s námi bojovala s legitimním zavážením lomu a legitimní vleč-
kou organizovat referenda a líčit, jak jsem dostal namazáno.

To je v pořádku, jsem za to placený, ale budu moc vděčný 
za každého jednoho, co se krátce zamyslí, podívá se na stále 
stejné lidi a datum voleb a nebude se toho účastnit.

Nejde o mě. Mám mimořádnou podporu, mám tu ségru 
a Davida a jsem ve druhém poločase. Ale ono to vyjde na ty 
volby a ti idioti logicky budou zase řešit jediné – mě.

Pokud teď v obou věcech neudělají Řeporyje nic, začne 
zdlouhavá revitalizace lomu a do pěti let tu sviští nákladní 
vlaky z překladiště.

To není strašák. Píšu o tom rok. Krouží kolem mě.
My si v klidu najmeme další špičkové právníky, vymyslíme 

pár kulišáren a budeme bojovat. Vše za vašeho dozoru a ko-
mentářů.

To je plán. Lepší nemám.
Asi prohrajeme obě války, neboť to je větší než my.
Ale třídírna odpadů také vypadala, že nejde porazit, pa-

matujete?

Pokud máte chuť, koukněte na rozpočet, co visí na webu 
a napište mi, co vám tam chybí.

Děláme si během roku rozpočtové změny, jak se nám 
zlíbí. Chceme letos spíše kreslit, administrovat a okrašlovat. 
Potřebuji také personálně doplnit četu, nakoupit nějaké stroje, 
chystám rovněž poměrně zásadní reorganizaci úřadu.

Pokud máte příčetný podnět, sem s ním. A volejte mi 
občas, co slyšíte. Mám takový notýsek na drby. Pět let. S paní 
starostovou si to jednou budeme číst a vzpomínat, jak jsem 
starostoval a jak nám bylo dobře, když jsem toho nechal.

Ale to má čas. Teď je třeba všechny porazit, všechno po-
stavit, nezešílet a moc rád bych u toho s týmem dotáhl pár 
projektů, dostudoval kriminalistiku a starší dcerka mi jde 
do puberty. Předem vzkazuji všem místním chasníkům, že až 
bude děvčatům 13 a 17, budu na stráži.

Kdybyste cokoli měli na srdci, jsme se ségrou a Davidem 
furt na úřadu a umíme i telefonovat:

Já 602 316 148
Ségra 721 658 090
David Roznětinský 770 197 121
A pro milovníky alternativního výkladu reality a zájemce 

o stav hotovosti v mé trezorové místnosti, dovoluji si nabíd-
nout kontakt na pana Sedláře 777 920 280.

Ať máte přehled. Pěkný start do jara, a kdyby vás potkalo 
něco blbého v dopravě, přírodě, v okolí baráku, nebo já ne-
vím… nezapomeňte, že za to nemůžete vy, ale starosta. Máte 
si zvolit jiného. Konečně si budu moci zase zanadávat i já.

Těším se příšte…
Pavel Novotný 

 starosta@prahareporyje.cz 
 602 316 148

BUDOVA NÁDRAŽÍ:
MÁVÁME DIVČATŮM A … TOHLE JE PLÁN!

„Získáme a zachráníme budovu nádraží,“ věta 
z volebního programu 2018. Tvářili jsme se, že 
víme, jak na to. Nebo jsme to už věděli a slibovali to 

najisto? A není to jedno. Důležité je, že jsem na průmyslovce 
seděl v lavici s Ing. Rakem. Jojo. Celé to patnáctileté lopocení 
Řeporyjí kolem bodu nula skončilo změnou stylu. Honza Rak 
je roky ředitel odboru majetku MHMP. 

Jasně, že jsme si to chystali. Děsně mi na tom záleželo. Lidi 
to nádraží mají rádi. Je minulostí. I bu-
doucností. Nikdy Rakovi nezapomenu, 
jak to vyhandloval za pozemky Prahy 
a dal mi to za korunu.

Od té doby ho chráníme. Přede 

všemi. Tento text o tom je. Povím vám, jak jsme to naplánovali. 
Kdo bude mít podnětnou radu, budu za nic moc rád. Zbytek 
vezme na vědomí plán a bude fandit. 

Holky z Ukrajiny jsou poslední dvě. Na konci března nádraží 
osiří. 

Už za mnou bylo pár knížecích rádců, další chtějí vědět „co 
tam bude“. NIC. Neřeknu. Nevím. 

Je to fuk. ZACHRÁNIT NÁDRAŽÍ. Nepotřebuji, aby za mnou 
běhali špekulanti. Radnice nebude, byl 
to dobrý nápad. Ale vydáme se ces-
tou komunitního centra s knihovnou 
na půdě, možná únikovkou, ordinací, 
společenský sál…
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Teď ale budeme dva tři roky zachraňovat. Řeporyjští moji. Je 
podle mě jediná cesta. Jak to ufinancovat. A opravit. Udělám to 
tak. Namalujeme projekt opravy, máme výtečného stavebního 
dozorce investora a dáme se do toho. 

Ročně 4 mi-
liony a pojede-
m e .  B u d e m e 
na to mít pro-
jekt, místní firmy 
se budou přeta-
hovat, špičkový 
stavební dozor 
z Brna, nadše-
nec.

Zachráníme 
tam všechno. 
N a h n a l  j s e m 
tam studentku, 
co píše diplom-
ku o té plísni 
a vlhkosti tam. 
Ano, pochopili 
jste. Už na tom 
dělá. Hele, pro-
stě to postupně 
uděláme. Ne-
bude to sranda, 
okna a vše.

Ale já bych 
chtěl na konci naší druhé a určitě mé poslední mise, v roce 
2026 předat hotové, krásné, nádraží. 

Letos se do toho pustíme a kdo přijde vyzvídat podnikání 
a další kšefty, pošlu ho víte kam. Já nevím, co tam bude. Tuším 
a děkuji za rady. Já musím s Davidem a Lenkou a spol zachránit 
nádraží. 

Dole sundáme pár zdí, jakože ordinace. Mám klapky na očích 
a opravujeme. Zveřejníme plán oprav, zdejší firmy dostanu 

prostor a opra-
víme si to sami. 
Chtěl bych být 
s tímhle týmem 
u f inále, když 
jsme ho získali. 

T e n  r o k 
s „divčaty“ byl 
skvělý. Děkuju, 
že jsem tu ne-
s l y š e l  ž á d n é 
remcání. Děku-
ju všem těm, co 
tam loni byli u té 
šílené přestavby 
v režimu krizo-
vého řízení za 72 
hodin. Děkuju 

všem, co místo klepů, fandí nebo přinášejí účelné nápady. Šílená 
budou ta okna, to bude peněz, vlhkost bude drahá. 

Na druhou stranu, budova není v tak strašném stavu. Lidi, 
vůbec nevím, co to bude stát. Budeme hlídat každou kačku, 
ale uděláme to pěkně. Zachráníme všechno tak, jak bylo. Ne-
chci vám nic tajit. Nechci psát „nemám s tím záměr“. Chodili 
by špekulanti. To mě radši pomluvte, že si tam chci udělat já 
nevím kliniku…. Řekli jsme si tu s místostarosty a projektantem, 
že prostě podle plánu postupně opravíme nádraží. Budeme 
vás informovat a na konci uděláme zase mejdan. Budu rád 
za každý zajímavý tip, nápad a budu zlý na každého zvědavce 

a dotazovatele, co bude. Nevím. Chci opravené nádraží, babičky 
a dědové na to čekají a pak si tam budeme dělat mejdany pro 
starší ročníky. 

Na půdu půjde knihovna ze základní školy. Na té půdě to 
bude nádherné. Takový čtenářský prostor, deskovky, knihovna. 
Ubytování po hol-
kách zůstane určitě 
z části ubytovací ka-
pacitou, uvidíme. 

To je celé. Na nás 
je koordinovat, roz-
počtově to hlídat, já 
myslím, že to půjde. 
Ta radnice by stála 
100 mega. 

Já myslím, že zvo-
lená cesta dává smysl. 
A jako klíčník obecní 
kasy říkám jo, to pů-
jde. Potřeboval bych 
šikulu na ta okna 
a dveře. Kšeft skvělej, 
ale bude to makačka. 

Zachráníme to až 
do nápisů a detailů. Zasvítí to ve své původní slávě. Získat 
a zachránit. 

Na nic jiného nekoukat. Bylo jednoduché to napsat a nako-
nec to nebude tak těžké dopsat. Jen nekoukat napravo nalevo 
a jet podle plánu. 

Takže jdu zamávat holkám z Ukrajiny a prudit autora projektu 
opravy. Dopravní hřiště u letadel, které bude rozkošné i akci 
nádraží a možná i akci 
„Zázemí čety“, které 
pořád nevíme, zda 
budeme (uvidíme jak 
studie) stavět na mís-
tě, kde bylo uhlí Von-
drák, chci mít na pod-
zim ve fázi stavební 
připravenosti tedy 
projektově hotovo. 
Dal jsem si na to pení-
ze do rozpočtu, chce-
me si malovat. Stavba 
je strašná věc. Jediná 
horší jsou volby. Už 
to nechci zažívat, to 
zlo tady. Doufám, že 
stihneme postavit, to 
co chceme. Řeporyje 
budou stejně ukazo-
vat na to, v čem ne-
jedeme (Sportovní, 
Náměstí, Krteňská, 
Muzikova atd.), ale 
co už. 

Já vím, že to nádra-
ží bude naše nemesis 
a jsou tam skryté pas-
ti. Ale děsně bych to 
chtěl dorazit, udělat 
tam pak pro seniory 
mejdan historický s vlakem a nádražáky a oslavit, že Řeporyje 
to nádraží získaly a zachránily. Jak se zavázaly. 

Tak mejdan už bych naplánovaný měl. Teď ten zbytek….
Pavel Novotný

Císařský otisk. Mapování 1843. V kanceláři starosty 
máme mapový list v nádherné reprodukci. Takto 
vypadaly Řeporyje v době, kdy ještě v místech, 
kde je dnes přejezd, kolejiště nádraží a samotná 
budova, byly pozemky Podzemských. Ti je pak 
prodali dráze. 

Přivádíme k budově každého politika, který přijede na 
návštěvu. Prošli jej minulý i současný primátor, ukázal 
jsem budovu novému prezidentovi, přivedli jsme k němu 
premiéra. Bez konexí tu budovu Řeporyje neměly šanci 
získat. Magoš u nás umí místostarosta Roznětinský, měli 
jsme v pravý čas Pirátku tady i na na trůně magistrátu a 
starosta měl kliku sedět v pubertě na průmyslovce v Bel-
témské s šéfem odboru majetku MHMP. Nápad s radnicí 
(šly by na to asi lépe shánět peníze) byl Mirka Kalouska. 
Studii využijeme, už s ní pracují projektanti.

Nejstarší snímek v archivu úřadu. Personál stanice 
Řepora – Zbuzany v roce 1890. Koleje položeny 1872, 
první zastávka 1873, budova na snímku zprovozněna 
1890. Koukám, že bude mít 150. narozeny. To by se dalo 
stihnout.

Pražsko Duchvovská dráha samozřejmě vznikala 
jako soukromá. Rakousko Uhersko mělo přes 
dynamický rozvoj průmyslu starosti železniční síť 
ufinancovat 
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Hned staženo!
Nemusíš se registrovat!
A jsi informován, 
když jde do tuhého!

Stáhněte si 
appku Řeporyje na stránkách
www.prahareporyje.cz

Appka Řeporyje!  To chceš!

Městská policie 
informuje

Stává se poměrně často, že se strážníci setkají s případem 
(většinou ohlášeným někým dalším) volně pobíhajícího 
psa, který nemá v dohledu majitele, tedy se zaběhlým 

zvířetem. Oznámení o takových situacích, 
v Řeporyjích a na Praze 13, přijímají stráž-
níci i několik za měsíc. Je potřeba zdůraz-
nit, že strážníci z obvodního ředitelství 
nemají k dispozici žádné nadstandardní 
speciální pomůcky a nejsou ani odborně 
vyškoleni pro odchyt, nicméně pokud to 
jde, o psa se „postarají“. Pokud situace 
vyžaduje provedení odborného odchytu, 
tak ten zajišťuje specializovaná odchy-
tová služba. Jestli se psovi, na základě 
konkrétních důvodů (např. agresivita psa…), nemusí věnovat 
přednostně přímo odchytová služba, je postup takový, že se 
strážníci z obvodního ředitelství pokusí zjistit (např. podle 
známky, čipu, tetování…) majitele a podniknout další kroky 
vedoucí k navrácení psa. Pokud se to nepovede, je pes prostřed-
nictvím odchytové služby převezen do útulku, kde si ho majitel 
může následně vyzvednout. To bývá již ale spojeno s určitým 
finančními náklady. Příčin, proč se pes zaběhl, může být celá 
řada. Je potřeba upozornit, že podle příslušného zákona musí 
každý chovatel (majitel) mimo jiné učinit dostatečné opatření 
proti úniku zvířete. Např. již samotné umožnění úniku zvířete 
může být považováno za jeho týrání. V důsledku útěku se 

zvíře stává toulavým a chovatel se dopouští přestupku, za což 
hrozí postih. Pes může být kvůli nezodpovědnému chování 
majitele vystaven řadě stresových situací a může se dopustit 
i napadení a zranění osob či jiných zvířat. Nekoordinovaným 
pobíháním na pozemních komunikacích může také zavinit 
dopravní nehodu apod.

Co dělat pokud pes uteče?
V prvé řadě volejte do ÚPOZ Troja, Praha 8, V Zámcích 56, 

tel. 222 025 916, 222 025 917 nebo přes 
linku 156 a informujte se, zda Váš pes již 
není v tomto zařízení a zda již Vašeho psa 
někdo nenašel, protože nález již může být 
nahlášen, přes to, že v útulku ještě není. 
Zde Vám i dispečink poradí další možné 
kroky. Pokud máme možnost dostat se 
na stránky útulku a to www.upozpraha.cz, 
tak je v případě ztráty psa nebo jiného do-
mácího mazlíčka navštívíme, protože kaž-
dé přijaté zvíře se automaticky na těchto 

stránkách zobrazí a majitel ho zde může poznat.
a) nahlásit útěk psa do útulku s podrobným popisem zvířete, 

místo útěku, telefonické spojení na majitele, pokud možno 
více telefonů, adresu majitele psa

b) v případě, že se jedná o agresivní zvíře vyrozumět MP linku 
156 nebo přímo útulek.

c) prohledat okolí, kde zvíře uteklo.
d) průběžně sledovat internetové stránky ÚPOZ a telefonovat. 

Je možné, že v pozdější době někdo psa do útulku přivede 
nebo předá potřebnou informaci vedoucí k nalezení.

Ing. Hynek Svoboda 
Obvodní ředitelství městské policie Praha 13
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Přistavení VOK na I. pololetí 2023
Velkokapacitní kontejnery na neskladný odpad budou přistaveny 

na níže uvedených místech v následujících termínech:

K Závětinám mezi č. p. 727 a 757 24. 3. 2023 (pátek)
U Skopců 5, Zadní Kopanina 14. 4. 2023 (pátek)

Ve Výrech proti č. p. 328 21. 4. 2023 (pátek)
Tělovýchovná u č. p. 442 5. 5. 2023 (pátek)

Na Zmrzlíku u č. p. 33 19. 5. 2023 (pátek)
Na Vrchu proti č. p. 749 26. 5. 2023 (pátek)

Náměstí U lva u č. p. 112 2. 6. 2023 (pátek)
K Závětinám mezi č. p. 727 a 757 16. 6. 2023 (pátek)

Řeporyjské náměstí u č. p. 8 30. 6. 2023 (pátek)
Vždy od 16.00 do 20.00 hod.

Co lze odložit do VOK
VOK jsou určeny pouze pro objemný odpad z domácností jako je např. ná-
bytek, sportovní náčiní, (lyže, jízdní kola apod.), koberce, podlahové PVC, 
umyvadla a záchodové mísy.

Co nelze odložit do VOK
 směsný komunální odpad, který lze vhodit do běžné sběrné nádoby 

(popelnice, kontejneru)
 nebezpečné složky komunálního odpadu (jako např. baterie a akumu-

látory, barvy, chemikálie, zářivky)
 odpad ze zeleně (větve, posekaná tráva apod.)
 elektroodpad (chladničky, pračky, televize, monitory, počítače, přehrá-

vače, telefony apod.)
 stavební suť

VOK není určen pro odkládání objemného odpadu podnikatelskými subjekty!!!

UPOZORNĚNÍ:
Městská část Praha-Řeporyje není zodpovědná za případné 
změny časů ani termínů přistavení VOK. Služby jsou financovány 
z prostředků Magistrátu hl.m. Prahy a zprostředkovávají je svozové 
společnosti – konkrétně v MČ Praha-Řeporyje je to společnost 
Pražské služby, a. s. V případě, že zjistíte nedostatky v poskytova-
ných službách, nahlaste tuto skutečnost prostřednictvím emailu 
na adresu: callcentrum@psas.cz, případně na podatelnu ÚMČ 
Praha-Řeporyje, tel.: 251 625 794. Děkujeme za pochopení.

Přistavení VOK na Bioodpad I. pololetí 2023
Velkokapacitní kontejnery na bioodpad budou přistaveny 

na níže uvedených místech v následujících termínech:

Řepíková u č. p. 340/5 (stanoviště TO) 25. 3. 2023 (sobota)

U Skopců č. p. 5, Zadní Kopanina 22. 4. 2023 (sobota)

Náměstí u lva u č. p. 112 6. 5. 2023 (sobota)

K Závětinám před č. p. 727 3. 6. 2023 (sobota)

Ve Výrech proti č. p. 328 24. 6. 2023 (sobota)

Vždy od 9.00 do 12.00 hod.

Do bioodpadu a tím i do biovoku patří:
listí, tráva, plevel, zbytky rostlin, dřevní štěpka z větví stromů 
a keřů, piliny, hobliny, spadané ovoce, zbytky ovoce a zeleniny, 
čajové sáčky, kávová sedlina, skořápky od vajec apod.

Do bioodpadu a tím i do biovoku nepatří:
zbytky jídla (tzv. gastroodpad), jedlé oleje, kosti, maso, uhynulá 
zvířata, znečištěné piliny a hobliny, biologicky nerozložitelné 
odpady apod.

UPOZORNĚNÍ:
Městská část Praha-Řeporyje není zodpovědná za případné 
změny časů ani termínů přistavení VOK. Služby jsou financovány 
z prostředků Magistrátu hl.m. Prahy a zprostředkovávají je svozové 
společnosti – konkrétně v MČ Praha-Řeporyje je to společnost 
Pražské služby, a. s. V případě, že zjistíte nedostatky v poskytova-
ných službách, nahlaste tuto skutečnost prostřednictvím emailu 
na adresu: 2, případně na podatelnu ÚMČ Praha-Řeporyje, tel.: 
251 625 794.

Lenka Bártová
vedoucí hospodářsko-správního odboru

Unikátní betlém a včely

Včelín Ořech připravil pro zájemce 
exkurze pro veřejnost. Konají se 1. 
4., 27. 5. a 17. 6. a je třeba se na ně 

předem přihlásit na www.vcelinorech.

cz. V rámci exkurze se seznámíte 
s celým provozem včelína a na-
hlédnete do otevřených úlů. Kdo se 
nebojí, může si včely i pohladit. Kdo 

chce, může 
i ochutnat 
med a se-
známit se 
s  d a lš í m i 
včelími pro-
dukty.

Ve stej-
ných dnech 
bude předsta-
vena postupná 
tvorba unikátní-
ho Jubilejního 
mechanického 

betléma v Muzeu medu a českýc Vánoc. 
Vstup do Muzea je v uvedených dnech 
zdarma a není třeba ho předem rezer-
vovat. Můžete tedy propojit návštěvu 
obou zajímavostí - www.muzeumces-
kychvanoc.cz.
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Aktivity v družině

Počasí nám zatím přeje, a tak mů-
žeme pořádat tematické vycházky 
v okolí školy a navštěvovat ven-

Základní škola

www.zs-reporyje.cz
 weignerova@zs-reporyje.cz

Indiánské dny

V prvních třídách proběhly v uply-
nulých dvou týdnech Indiánské 
dny. Poznávání kultury indiánů 

prolnulo výuku ve všech předmětech. 
Například v matematice jsme počítali 
indiánské slovní úlohy, ve výtvarné vý-
chově jsme vyrobili čelenky, lapače snů 
a jmenovky s indiánskými jmény, kterými 
jsme se i oslovovali. Byli jsme oblečeni 
v indiánských oděvech, ke kterým se 

vyrobená čelenka náramně hodila. 
V pracovních činnostech jsme vyráběli 
3D týpí. Třídy byly vyzdobeny velkým 
totemem. V hudební výchově jsme se 
naučili zpívat indiánskou ukolébavku Ho 
ho watanay. O způsobu života indiánů 
jsme si vyprávěli a snažili se vzít příklad 
z jejich způsobu života. Naše prvňáčky 
výuka touto zábavnou formou nejen 
velmi těšila, ale zároveň si rozšířili své 
kulturní obzory.

Jarmila Koběrská
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Dětský fotbalový pohár

Děkujeme za příkladnou repre-
zentaci školy a blahopřejeme 
k úspěchu. 

kovní hřiště. V polovině ledna jsme se 
konečně dočkali štědré sněhové nadílky, 
kterou si děti užily na školním hřišti. Vá-
lely se koule, stavěli se sněhuláci a iglú. 
I aktivity v družině se nesly v zimním 
duchu. Vyráběli jsme sněhuláky, vločky, 
lední brusle a mnoho dalšího. 

Navštívili jsme i naši tělocvičnu, kde 
jsme dětem přichystali překážkovou drá-
hu, ve které mimo jiné nechyběl slalom, 
chůze po provaze, skluzavky a žíněnky 
pro kotrmelce a válení sudů. 

V den předávání pololetního vysvěd-
čení jsme žákům prvních a druhých roční-
ků připravili krásný zážitek. Nejprve jsme 
podnikli cestu vlakem, a pak jsme zamí-
řili do kina na animovaný film „Úžasný 
Mauric“. Před výletem jsme si zopakovali 
pravidla slušného a bezpečného chování 
v kině a v MHD.

Nyní se nám již blíží masopust, a tak 
jsme se pustili do vyrábění škrabošek. 
Už teď se všichni těšíme na karneval, 
kde nebude chybět tanec, hry a soutěž 
a přehlídka masek.

Školní družina v kině

Krásný zážitek měli žáci 1. a 2. roční-
ků v den pololetního vysvědčení.

Se školní družinou se svezli 
vlakem a zamířili do kina. K představení 
nesměl samozřejmě chybět oblíbený 
popcorn. Další akce připravujeme, je tedy 
na co se těšit.

Martina Bejvalová

OLYMPIÁDA V NĚMECKÉM 
JAZYCE 

S vysokým počtem soutěžících 
na olympiádě v anglickém jazyce se 
setkáváme poměrně často. To však 

běžně neplatí pro tzv. druhé cizí jazyky. 
Proto můžeme považovat letošní účast 
10 zájemců z řad 7. ročníku ve školním 
kole německé olympiády za opravdové 
překvapení. Děkujeme všem zájemcům 
a srdečně blahopřejeme těm nejlepším!

VÝSLEDKY
Vašák Oliver (7. B)
Panteleymonova Kateryna (7. B)
Konrád Petr (7. B)
V konkurenci školáků z Prahy 5 a Prahy 
13 budou v okresním kole reprezento-
vat naši školu soutěžící, kteří se umístili 
na prvních dvou pozicích.

Zdeněk Kauer
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duchého telefonu vyrobeného z kelímků 
a provázku. Děti se učily domlouvat při 
různých hrách nejen slovy, ale i za po-
mocí hudby, gest či obrázků. 

S dětmi jsme si také povídali o povo-
láních a řemeslech. Na vycházkách jsme 
pozorovali mnoho pracovníků při jejich 
práci, např. popeláře, zedníky, řidiče, 
listonošky a jiné. Při hrách se děti pro-
měňovaly třeba v kuchařky, švadleny, ka-
deřnice, zedníky, rybáře, hasiče, doktory, 
automechaniky… Říkali jsme si, jak jsou 
všechna povolání náročná, ale i krásná 
a potřebná.

Nejvíce se však děti těší na karneval, 
jak se převléknou do masek a užijí si 
společně s pozvaným divadlem spoustu 
tance a soutěží.

Lenka Kloubková., učitelka

zdraví“ a „Kouzelná komunikace“. Tam 
se děti dozvěděly mnoho pro ně zajíma-
vého a užitečného o jejich těle a správné 
životosprávě. Naučily se pracovat s inter-
aktivní tabulí, s Albi elektronickou tužkou 
a mluvící knihou. Ukázaly si také, jak se 
přenáší zvuk, například pomocí jedno-

ZŠ • Mateřská škola

www.msreporyje.cz
 ms.reporyje@gmail.com

Zima byla letos v Praze na sníh skou-
pá. Každou vzácnou chvíli, co na-
padlo trochu sněhu, jsme s dětmi 

využili k zimním radovánkám. Na školní 
zahradě jsme bobovali, koulovali se a sta-
věli sněhuláky. Nezapomněli jsme také 
přisypat dobroty ptáčkům do krmítka.

Nejenom na zahradě se objevily 
stavby ze sněhu, ale i třídy se zdobily 
bílými vločkami, děti malovaly, kreslily, 
vyráběly vše, co se vztahovalo k zimě. 
V každé třídě, v domluvený den, přišly 
děti v bílém oblečení. Tvořilo se, soutěžilo 
a tancovalo. 

V únoru také v některých třídách 
probíhaly projektové dny „Čistota půl 

Anglická konverzace zábavně 
a smysluplně

Vyvážené osvojení si řečových 
dovedností receptivních (čtení, 
poslechu) a produktivních (psaní 

a mluvení) představuje ve výuce cizího 
jazyka ideální, a tudíž náš cíl. V hodinách 
anglické konverzace pak klademe větší 
důraz na rozvoj schopnosti pozorně 
naslouchat sdělení druhých stejně jako 
na dovednost na ně pohotově a smyslu-
plně reagovat. 
Kromě toho, že s dětmi diskutujeme 
o vybraných tématech či popisujeme 
obrázky, navíc rádi zapojujeme naše ško-
láky do skupinových projektů. Ty zahrnují 
výstupy v podobě powerpointových pre-
zentací či zábavných divadelních scének. 
A to žáky moc baví! 
Zároveň společně posilujeme kritické 
myšlení – diskutujeme, analyzujeme, 
interpretujeme, sumarizujeme obsahy 

různě zaměřených audiovizuálních 
příspěvků. Pro jasnou formulaci svých 
názorů a uspořádané vyjadřování vlast-
ních myšlenek využíváme hojně i opory 
myšlenkových map. 
Všechny výše zmíněné aktivity provází 
úsilí o vytvoření takové interaktivní vý-
uky, která by co nejvěrněji  napodobila 
prostředí autentické komunikace v ne-
mateřském jazyce. Tak doufejme, že bude 
tato snaha i nadále přinášet své ovoce!

Denisa Šilerová a Zdeněk Kauer

Únor v mateřské škole
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Od 3. března probíhá v Galerii Bubec vý-
stava Žandy Gebauera Žanda a jeho UFO, 
Na konci tunelu se objevilo světlo. 

Žanda Gebauer vytváří světelné objek-
ty a autorské designové prvky od 90. let. 
Jeho práce osvětlují například pražský klub 
Futurum, divadlo Minor v Praze a Alfa v Plz-
ni. Nejznámější instalaci v restauraci Lehká 
hlava na Boršově v Praze 1 autor postupně 
proměňuje a dotváří.

Výběr z volné tvorby Žandy Gebauera 
rozsvítí Galerii Bubec do 28. dubna 2023.

Začalo druhé pololetí a kurzy Creative Bu-
bec jsou v plném proudu.

Školní i zájmové skupiny se mohou stá-
le hlásit do projektu kreativního vdělávání 
– Umění do škol a objednat si některý ze 
čtyř lektorských programů: Kyanotypie, 
Komiksový hrdina a tvorba příběhu, Šab-
lona hrou a Díky smyslům poznám smysl.

 Letní příměstské tábory pro děti 
máme naplánované a již nyní můžete při-
hlašovat děti v termínech:
7. 8.–11. 8. 2023 pro děti od 9 let
26.–30. 8. 2023 děti od 6 let.

Ve Studiu Bubec jsme navázali na covidem 
přerušenou tradici a v sobotu 18. února 
2023 připravili speciální Bubecký maso-
pust pro rodiny s dětmi. Nejprve si děti 
a i někteří rodiče v rámci workshopu s ná-
zvem „Masopust divokých barev“ vytvo-
řili masky, které pak předvedli ve spontáně 
zorganizovaném průvodu.

V  podvečer si pak všichni užili pro-
mítání animovaného dobrodružného 
rodinného filmu režiséra Radka Berana 
Malý Pán. Autoři filmu vyšli z oceňované 
dětské knihy Lenky Uhlířové a fotografa 
a ilustrátora Jiřího Stacha Velká cesta Ma-
lého pána. Výtvarného řešení filmu se ujal 
František Antonín Skála, syn výtvarníka 
Františka Skály.

Těšíme se, že příští rok uspořádáme 
masopust v jeho původní podobě s prů-
vodem a živou hudbou.

V sobotu 1. 4. 2023 se Studio Bubec zase 
zapojí do celosvětové akce Ukliďme zemi, 
ukliďme Česko. Sraz účastníků bude 
v 14 hodin v Zahradě BUBEC. Budeme 
uklízet buď společné nebo každý indivi-
duálně do 16 hodin. Tzv. Pytlomaty budou 
umístěny u  vchodu do Zahrady Bubec. 
Pro děti připravujeme kreativní workshop 
a sobotní odpoledne zakončíme společně 
táborákem na komunitní Zahradě BUBEC.

Letošní novinka od 24. do 30. 7. 2023 Let-
ní škola – Kurz volné sochy s Čestmírem 
Suškou a Kurz aplikované malby s Danem 
Suškou.

Sledujte www.bubec.cz a Facebook.
Dotazy a objednávky prosím zasílejte 
na adresu
kristyna.studiobubec@gmail.com

objekty: Žanda Gebauer
foto: Petr Valach
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Každý rok je povinnost chovatele 
psa, zaplatit místní poplatek, který 
je splatný nejpozději do 31. břez-

na každého roku, nečiní-li více než 600 Kč 
ročně.
Pokud poplatek činí více než 600 Kč, je 
splatný ve dvou stejných splátkách, vždy 
nejpozději do 31. března a 31. srpna 
každého roku.

Způsob placení:
Poplatek je možno hradit hotově nebo 
platební kartou na ÚMČ Praha Řeporyje 
nebo bezhotovostním převodem na číslo 
účtu: 2000694339/0800 (k identifikaci 
platby je nutno použít variabilní symbol 
přiděleným správcem poplatku při 
registraci, specifický symbol 1341).

Držitel psa je povinen splnit ohlašo-
vací povinnost podáním přiznání k po-
platku do 15 dnů ode dne, kdy nastala 
skutečnost, která má za následek vznik 
povinnosti platit poplatek. Plátcem po-
platku je chovatel psa. Tedy ten, kdo drží 
psa v místě svého bydliště na území hlav-
ního města Prahy, je plátcem místního 
poplatku, tedy osobou, která je povinna 
platit poplatek. Přihlásit psa jsou povinni 
i občané, kteří chovají psa, jenž podle 
vyhlášky poplatku nepodléhá. Poplatek 
se platí ze psů starších 3 měsíců.

Sazby poplatků ze psa staršího tří 
měsíců:
- za psa chovaného v rodinném domku
300 Kč za jednoho psa

600 Kč za druhého a každého dalšího 
psa téhož držitele

-za psa chovaného v městské nebo síd-
lištní zástavbě
1 500, - Kč za jednoho psa
2 250, - Kč za druhého a každého dal-
šího psa téhož držitele

- za psa určeného a užívaného k hlídání 
objektů, jehož držitelem je právnická 
osoba, která je zároveň vlastníkem hlí-
daného objektu
600 Kč za jednoho psa
900 Kč za druhého a každého dalšího 
psa téhož držitele

Je-li držitelem psa poživatel invalid-
ního, starobního, vdovského nebo 
vdoveckého důchodu, který je jeho 
jediným zdrojem příjmu, poživatel 
sirotčího důchodu anebo osoba starší 
65 let,
činí sazba poplatku za kalendářní rok

200 Kč za jednoho psa
300 Kč za druhého a každého dalšího 
psa téhož držitele

Dále je podle § 6 odst. 1, písm. d) vyhl. 
23/2003 na dva roky osvobozen pes, 
kterého si majitel vzal z útulku regis-
trovaného na území hlavního města 
Prahy, a má na to potvrzení.

https://www.svscr.cz/registrovane-subjek-
ty-svs/registrovane-utulky-pro-zvirata/

Poplatek za psy je nutno zaplatit do konce března
Úlevy a osvobození:
 od poplatku jsou osvobozeny osoby 

nevidomé, osoby závislé na pomoci 
jiné fyzické osoby, držitelé průkazu 
ZTP nebo ZTP-P, osoby provádějící 
výcvik psů určených k doprovodu 
těchto osob

 držitelé psů převzatých z útulků pro-
vozovaných na území hl. m. Prahy, 
po dobu 2 let od převzetí

 osoba provozující útulek pro zvířata
 držitel psa, chovaného k vědeckým 

účelům v zařízeních k tomu určených
 držitel psa, jimiž jsou delegovaní 

diplomatičtí zástupci, konzulové 
z povolání a další osoby, jsou-li státní-
mi příslušníky cizích států, požívající 
podle mezinárodního práva výsady 
imunity, je-li zaručena vzájemnost

 držitel psa služebního, sloužícího 
Policii ČR a městské policii a speciálně 
vycvičených záchranářských

 a lavinových psů, pokud mají příslušné 
osvědčení a držitel je členem Svazu 
záchranných brigád

 uživatel honitby, kterému zákon 
o myslivosti ukládá povinnost držet 
a v honitbě používat lovecké psy

S dotazy se můžete obracet na ÚMČ Praha 
Řeporyje, oddělení místních poplatků 
ref. Iva Pacnerová, tel. 607 091 154, 
251 625 794, e-mail: poplatky@pra-
hareporyje.cz

Seznam útulků pro toulavá a opuštěná zvířata ke dni 25. 1. 2023

1. Útulek pro opuštěná zvířata Městské policie hl. m. Prahy, 
V Zámcích 56, 181 00 Praha 8-Bohnice, zřizovatel a provozovatel 
Hlavní Město Praha, Městská policie hl. m. Prahy;

2. Azyl opuštěných zvířat Libeň, Jeřábová ul., 190 00 Praha 
9-Libeň – zřizovatel a provozovatel Naděje pro zvířata, z.s., Plic-
kova 880/19, 149 00 Praha 4, kontaktní osoba Simona Vlčková;

3. Záchranná stanice pro odchycená a opuštěná zvířata, 
Odchytová služba pro Prahu a Střední Čechy, katastrálně Praha 
9-Třeboradice, ale prakticky Veleňská ulice, Hovorčovice – pro-
vozovatel Jiří Dvořák, Vysočanská 546, Praha 9, 190 00 (Odchy-
tová služba LARY) – kontaktní osoba Jiří Dvořák;

4. Dočasky De De, z.s., zřizovatel je Dočasky De De, z.s., Štúrova 
1417/2, 142 00 Praha 4-Krč, kontaktní osoba Dita Pulmanová, 
hlavně pro psy, ale je možné umístit i kočky

Městskou veterinární správou v Praze SVS jsou ke dni 25. 1. 2023 
tato registrovaná a zároveň dozorovaná zařízení pro umístění 
koček, které mají kapacitu i pro umístění omezeného množství 
psů, případně ostatních zvířat:

1. Opuštěná a léčebná zvířata, o. p. s., Ústavní 91, 181 00 Praha 
8-Bohnice – vedoucí útulku paní Dagmar Šeberová; útulek je 
určen hlavně pro kočky, ale má kapacitu i pro 3 psy, 1 fretku a 3 
králíky a hlodavce;

2. Útulek pro opuštěná zvířata Městské policie hl. m. Prahy, 
Dolnoměcholupská 27/58, 109 00 Praha-Dolní Měcholupy, zřizo-
vatel a provozovatel Hlavní Město Praha, Městská policie hl. m. 
Prahy; hlavně kočky ale i pro 30 psů, 6 fretek, 20 králíků a hlo-
davců, pro 15 plazů a 50 ptáků, 20 jiné (exotická a bezobratlí).

Městskou veterinární správou v Praze SVS jsou ke dni 25. 1. 2023 tato registrovaná a zároveň 
dozorovaná zařízení pro umístění toulavých a opuštěných psů:
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ŘÁDKOVÁ INZERCE

OPRAVA ŽALUZIÍ - VÝMĚNA VODÍCÍCH LANEK 
- NOVÉ ŽALUZIE - SEŘÍZENÍ PLASTOVÝCH OKEN 

A BAL. DVEŘÍ. SÍTĚ PROTI HMYZU. 
Tel.: 733 720 950, zdenek.janci@email.cz

Šicí stroje 
opravy i v bytě zákazníka. 

Petr Meyer, tel.: 603 341 927

Koupím rodinný dům v Řeporyjích. 
Tel.: 604 617 788

ANTÉNY - SATELITY prodej - montáž - servis 
Satelitní příjem SKYLINK

OPRAVY SPOTŘEBNÍ ELEKTRONIKY
Veškeré opravy pouze po tel. dohodě.

Kontakt: 
Tel.: 602 545 875 

karelvozab@seznam.cz

Příjem českých programů v HDTV kvalitě !

ZEDNICTVÍ - MALÍŘSTVÍ 
- INSTALATERSKÉ PRÁCE

veškeré zednické, malířské, obkladačské, 
podlahářské a bourací práce. Odvoz suti zajištěn. 
Rekonstrukce bytů, domů, nebytových prostorů.

Kontakt: 777 670 326, p. Hájek

U Lva
174, 301, 352,

266, 902

Hlávkova
130, 246

Restaurace
ŘEPORYJSKÁ 
SOKOLOVNA

Jáchymovská 613/1, Řeporyje
www.reporyjskasokolovna.cz

Kontakty:
 731 484 493 
 603 943 121 
 605 701 945

 Tankové pivo Staropramen 
 Hotovky přes poledne a i o sobotách a nedělích 
Večer speciality kuchyně 
Salónek - celoroční zahrádka 
Rauty, svatby, narozeniny 
Sportovní přenosy - wifi 
Dětský koutek 
Venkovní dětské hřiště

Přijmeme pracovní sílu 
na výdej obědů, 8-15 h. 

od pondělí do pátku. 
Info na tel.: 605 701 945
-------------------------

ROZVOZ JÍDEL 
PRO FIRMY

• objednávky do 10 hod.  
• obaly a rozvoz v ceně 

• speciální množstevní slevy
Jídelní lístek:

www.reporyjskasokolovna.cz
www.facebook.com/reporyjskasokolovna

www.dnesniobed.cz/ 
restaurace-hospoda/reporyje

PEDIKÚRA - v pohodlí vašeho domova 
tel.: 603 910 026

VÝUKA HUDBY U VÁS DOMA 
Vyučované obory: KYTARA, ELEKTRICKÉ KLÁVESY, 

ZOBC. FLÉTNY, ZPĚV, KLARINET, HOBOJ. 
Výuka probíhá individuální formou. 

Informace: Martina Dvořáková, dipl. spec. 
E-mail: radostnahudba@seznam.cz 

Tel.: 602 646 628

PEDIKÚRA V POHODLÍ VAŠEHO DOMOVA. 
CERTIFIKOVANÁ PEDIKÉRKA. Tel. 608 319 110, 

E-MAIL: barborajanickova@centrum.cz

Očkování psů a koček
proti vzteklině a dalším nákazám

19. 4. 2023
Očkování proběhne: 
16.00–16.30 hod. 

- před ÚMČ Řeporyje

16.45–17.00 hod. 
- Zadní Kopanina, 

u autobusové zastávky

Srdečně blahopřejeme všem 
občanům, kteří v měsíci únoru 

oslavili významné 
životní jubileum.

Hodně štěstí, 
pohody a hlavně zdraví 

do dalších let 
přeje

MČ 
Praha-Řeporyje.

PřijmemePřijmeme

Expedienta/ku Expedienta/ku 
do skladudo skladu

- znalost PC a řidičský průkaz B podmínkou- znalost PC a řidičský průkaz B podmínkou
- sklad kancelářských potřeb- sklad kancelářských potřeb

pracovní doba 7,30-16,00 hodpracovní doba 7,30-16,00 hod

Místo pracoviště Apap -Místo pracoviště Apap -  Praha 5 – Řeporyje, K Třebonicům 17Praha 5 – Řeporyje, K Třebonicům 17
        

Kontakt 602 285 188, 603 298 249Kontakt 602 285 188, 603 298 249

Termíny pro uzavírání manželství v roce 2023
Městská část Praha-Řeporyje v době 

od 10.00 do 12.00 hod. má následující termíny:

21. 4. , 26. 5. , 9. 6. , 8. 9. , 27. 10. a 30. 11.
Termín lze rezervovat pouze při osobní návštěvě na oddělení matrik 

na ÚMČ Praha 13 (3. patro) a po předložení zákonem stanovených dokladů.
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Volejte na help linku  
Člověka v tísni  

tel.: 770 600 800  
po–pá 9–17 hod. 

Stát nabízí pomoc – příspěvek na bydlení. 

Pokud za bydlení dáváte měsíčně  více než 30 % příjmů domácnosti, 
může pomoci i vám.

• Řekneme vám, jestli na příspěvek 
máte nárok.

• Spočítáme, v jaké výši.

• Poradíme, jak a kde si o něj zažádat.

• Nemusíte vše řešit sami. 

Než zavoláte, připravte si přehled 
všech příjmů domácnosti a nákladů 
za bydlení (nájem, vyúčtování energií 
a služeb).

 jakprezitdluhy.cz/energie  
clovekvtisni.cz

Nezvládáte platit 
účty za bydlení, 
např. nájem, energie, vodu?
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Sotva jsme si stačili během zimních 
měsíců odpočinout, už se nám opět 
naplno rozjíždějí tréninky, přípravy 

a plánovaní akcí, které budeme v roce 

2023 pořádat nebo se jich účastnit. Začát-
kem února jste mohli dorazit na dětský 
kosmický karneval, který jsme pořádali 
ve spolupráci s MČ Řeporyje a DJ Veselá 

Huba v Prefundě. Pro děti byl připraven 
nabitý a zábavný program, tancovalo 
se, hrály se hry, a dokonce byli do her 
zapojeni i rodiče. V letošním roce se opět 

můžete těšit na naše tradiční akce jako 
jsou čarodějnice, dětský den, letní kino, 
řeporyjská strašidýlka nebo mikulášskou. 
Tak nás přijděte na akce podpořit, bude-
me se na Vás těšit!

Kluci z výjezdové jednotky také roz-
hodně nezahálejí, pravidelně si každý 
čtvrtek chodí udržovat fyzickou kondici 
hraním florbálku do tělocvičny a během 
posledních měsíců byli u HZS Praha ně-
kolikrát na stáži. Mají tak možnost sloužit 
s profesionálními hasiči 24 hod směnu 
u nich na stanici a nasbírat spoustu 
nových zkušeností. A pokud je potřeba, 

pomáhají v obci např. s kácením nebez-
pečných stromů.

To samé platí i u dětského kolektivu, 
zimní období je pro nás ve znamení 
přípravy a nabírání kondice na jarní/
letní soutěžní období a už se nemůžeme 
dočkat, až nám počasí dovolí trénovat 
venku.

Poslední únorovou sobotu jsme odjeli 
se 17 mladšími a 20 staršími dětmi na prv-
ní závody letošního roku, a to na Zimní 
pohár v uzlování, který se konal na Ba-

rrandově. I přes to, že nervíky udělaly 
své a objevily se i menší chybičky, jsme 
dokázali vybojovat cenné kovy. Nejlepší 
hlídka mladších obsadila 2. místo z 20 hlí-
dek, starším se moc nedařilo, ale nakonec 
braly 5. místo z 31 hlídek a v kategorii do-
rostu holky obsadily 1. místo ze 7 hlídek. 
Za jednotlivce v mladších nastoupil pou-
ze Ben Hošek, ten se umístil na krásném 
4. místě z 31 závodníků. Ve starších se 

Nový rok u hasičů v kategorii jednotlivců nejlépe umístila 
Aneta Chocholatá, a to na 2. místě, za ní 
hned na 3. místě Tereza Kremeníková 
a na 4. místě Jana Zlochová z 54 závod-
níků. V kategorii dorostu, kam se holkám 
započítával stejný čas, to pak pro Anetu 
znamenalo 3. místo, pro Terku 4. místo 
a Jana obsadila 6. místo ze 45 závodníků. 
Nutno podotknout, že všechny děti byly 
moc šikovné, a i ti nejmenší se svým 
časem zařadily do ¾ startovního pole.

Ještě ten stejný den odpoledne se 5 
kluků z „výjezdovky“ vydalo na sranda 
závody do Hradištka, kde se konal 8. 
ročník memoriálu Mirka Filipa. Jedná se 

o hodně odlehčenou soutěž v hasičských 
dovednostech, ve které družstvo spo-
lečně plní trasu plnou překážek na čas. 
Každoročně se trasa úkolů mění, takže 
nikdo nemá šanci potrénovat dopředu. 
Ale trasa je vždy udělána tak, aby se 
bavili nejen přihlížející, ale i sami závod-
níci. Kluci jeli letos s jediným cílem, a to 
obhájit loňské vítězství. Po dlouhých de-
batách a taktizování se klukům opravdu 
podařilo doběhnout do cíle s průběžně 
nejrychlejším časem a zůstalo tomu 
tak až dokonce. Žádné jiné družstvo je 
nedokázalo předběhnout a klukům se 
povedlo vítězství obhájit a už se prý těší 
na příští rok.

Za SDH Řeporyje
Andrea Svobodová
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Ve spolupráci se studiem MamiGYM vám přinášíme již 3. 
díl rad, jak být fit v těhotenství i po porodu. V aktuálním 
čísle se budeme věnovat tématu, který pohyb je vhodný 

již bezprostředně po porodu a proč.

Milé maminky, těšíte se na miminko a zároveň řešíte jak 
se dostat co nejrychleji zdravě do kondice?

Není kam spěchat, tělo se 9 měsíců připravovalo na příchod 
miminka a je třeba být trpělivá i při návratu do kondice. Zde 
víc než kdy jinde platí, že trpělivost přináší úspěch.

Ve spolupráci s fyzioterapeutkou Mgr. Terezou Macko-
vou, lektorkou cvičení po porodu a Pilates @Tereza_Fyzio, 
si představíme vhodné cviky po porodu jak přirozeném, tak 
i císařském řezu (CS).

Vše je v závislosti na zdravotním stavu a doporučení ošet-
řujícího lékaře! Uvedené typy se týkají porodu bez komplikací!

Jaký pohyb je vhodný provádět bezprostředně po porodu 
a podporovat tím zavinutím dělohy a předejitím pozdějším 
bolestem zad?

Již mezi 12-24h po porodu lze začít s vhodným pohybem, který 
eliminuje pozdější zdravotní obtíže.

Cílem pohybu ještě v porodnici je povzbuzení krevního 
oběhu a urychlení zavinutí dělohy a její správné uložení. Díky 
tomu se i vy budete cítit lépe.

Úplně nejdůležitějí je si osvojit vstávání z postele bez ohledu 
na to, jak jste rodila. Od teď už pouze VSTÁVÁNÍ PŘES BOK. Proč? 
Přímé břišní svaly nechceme aktivovat, protože mohou způsobit 
to, že se případná diastáza nebude správně stahovat nebo si 
ji terpve způsobíte, a tím vám zůstane povolené bříško. Je to 
také preven-
c e  b o l e s t í 
zad. Lehně-
tě si na bok, 
o p ř e t e  s e 
rukou před 
h r u d n í ke m 
a z vedněte 
se zapřením 
až do sedu.

ROZPROUDĚNÍ KRVE:
Rozprouděním krve pomůžeme orgánům při návratu na své 
původní místo a tělo se „restartuje“ pro další pohyb při zdravém 
návratu do kondice.

1. P o z i c e 
v l e ž e 
na zádech 
a  d o l n í 
končetiny 
natažené, 
st řídavě 
propínej-
te a zase 

přitahujte špičku nohy. Lze obě nohy najednou nebo 
střídat, začněte pomalu, postupně zrychlujte, ať se krev 
rozproudí.

2. Pozice v leže na zádech, dolní končetiny natažené, sunout 
patu po posteli směrem k trupu (NE ZVEDAT, ale sunout) 
až do pokrčení kolene a postavení celé plosky na postel, poté 
propínat nohu zpět do postele, opět sunutím po podložce, 
nohy střídat.

Počet opakování každého cviku dle vlastního uvážení.

BRÁNIČNÍ DÝCHANÍ: Správně provedené brániční dýchání 
podporuje aktivaci svalů, které mají za úkol:

1. ulevit či předejít bolesti zad.
2. podpořit stažení diastazy.
3. masíruje orgány v břišní dutině, to pomáhá se zavinutim 

dělohy a jejím správným uložením. Podporuje peristaltiku, 
po těhotenství je třeba střeva opět, rozhýbat“.

4. Trénink souhry mezi bránící a břišními svaly. Tato souhra je 
potřebná ve všech cvicích. Tímto dýcháním tedy připravíte 
své tělo, na to, aby se mohlo co nejdříve vrátit do kondice.

Pozice v leže na zádech, nohy pokrčené, kolena do stropu, plo-
sky opřené o postel, ruce na podbřišku. Při nádechu posílejte 
dech a do třísel, výdech by měl být delší než nádeh. Dech 
nezadržujte. Během nádechu se hrudník i břicho rovnoměrně 
rozšiřuje do všech stran. Pozor na pouze nafuknuté břicho 
směrem ven.

ZAPOJENÍ HÝŽĎOVÝCH SVALŮ A SVALŮ NA ZADNÍ STRANĚ 
STEHEN:

Velmi užitečný pohyb pro přesuny v posteli a celkovou mobilitu.

1. Pozice v leže na zádech, nohy pokrčené, kolena do stropu, 
plosky opřené o podložku, nohy na šíři kyčelních kloubů, 
přes naklopení pánve vzhůru, zvedám hýždě, pak bedra 
a na záver hrudník, obratel po obratli, tam kam to půjde, 
ne velkou silou.

Veškeré uvedené cviky, můžete p i porováděti po CS, vždy 
v závislosti na vašem zdravotním stavu.

Na co si dát pozor po CS:

1. Nutnost VSTÁVAT PŘES BOK!
2. Správné držení těla, jizva nutí tělo předklánět, ale tím trpí 

záda a vy to velmi brzy pocítíte.
3. Péče o jizvu: oblast jizvy je často necitlivá nebo má sníženou 

citlivost. Je vhodné se oblasti okolo jizvy dotýkat (čisté ruce), 
hladit, aby se podpořilo vnímání okolo jizvy a navraceni kůže 
k co nejlepší citlivosti, o jizvu je nutné dále pečovat, aby 
se předešlo komplikacím - bolesti, srůsty. S péčí se začíná 
po vytažení stehů.

V dalším díle se budeme věnovat správnému nošení miminka, 
sedu při kojení, krmení, zvedání z postýlky a chůzi s kočárkem 
tak, abychom předešly pozdějším komplikacím. Pro komplexní 
řešení problémů neváhejte navštívit lekce cvičení studia Ma-
miGYM (již v těhotenství a po ukončeném šestinedělí) www.
mamigym.cz.

Cvičení bezprostředně po porodu
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Kempy vítězů atletů Denisy a Adama 
Sebastiana Helceletových letos vstoupí 
do své šesté sezóny a opět také zamíří 
do Řeporyjí, které svou záštitou kemp 
podporují. Registrovat vaše děti může-
te na webu www.kempvitezu.cz. Co je 
na kempu čeká? To i mnoho dalšího se 
dozvíte v rozhovoru s Adamem a Deni-
sou, olympijskými reprezentanty v atle-
tice a ambasadory projektu.

Jak jste ke kempům přišli? Co bylo pod-
nětem jejich založení?
Adam: Kempy vítězů jsme založili v roce 
2017 na podzim po mistrovství světa v Lon-
dýně, kde se Denča rozhodla, že už nebude 
v kariéře pokračovat a přemýšleli jsme, jak 
by Denča mohla ty nabité zkušenosti pře-
dávat dál. Já jsem samozřejmě taky pořád 
aktivní sportovec, takže do toho můžu snad 
kecat (směje se).
Proč právě název Kemp vítězů?
Denisa: To, myslím, dobře vysvětluje naše 
motto “Vítěz je pro nás každý, kdo sportuje”. 
Chceme dětem ukazovat, že sport by měl 
být přirozenou součástí života každého 
člověka, která může vedle potu a námahy 
přinášet spoustu radosti, skvělých zážitků, 
nových přátel a v neposlední řadě i pozitiv-
ní účinky na zdraví.
Co registrované děti na kempech čeká? 
Je zaměřen na atletiku, která je vaší 
doménou?
Adam: Základem je budování všestrannosti. 
Na prvním kempu jsme se zaměřovali na at-
letiku, dnes už klademe důraz na mnohem 
větší všestrannost, aby si děti vyzkoušely 
víc možností, aby se toho víc naučili, aby 
získaly všeobecnou koordinaci, která je 
základ každého sportu. Navíc je to všechno 
formou hry, protože těm dětem musíte dát 
radost z toho pohybu. To je základní gró, 
které se na našich kempech snažíme držet.
Denisa: Vedle toho má každý kemp pa-
trona z řad profesionálních sportovců, 
kteří s dětmi trénují, dávají cenné rady, 
hrají hry… zkrátka jsou naplno zapojení 
do celého fungování. To je podle mě velmi 
silný zážitek pro všechny účastníky a je to 
velká přidaná hodnota našeho projektu. 
Patrony našich kempů jsou vedle nás dvou 
například olympijský medailista Jaroslav 

Bába, halový mistr Evropy Petr Svoboda či 
mistryně Evropy Jiřina Ptáčníková.
Zaměřujete se také na mentální stránku 
u dětí?
Adam: Neméně důležitá je na našich kem-
pech mentální stránka, která je nedílnou 
součástí sportu. Děti by totiž svůj mentální 
potenciál měly budovat už od mladšího 
věku, díky čemuž jsou psychicky mnohem 
odolnější s přibývajícím věkem. Na tohle 
máme na kempech možnost přednášky 
Honzy Mühlfeita, jehož přednáška je letos 
také v některém z našich měst plánována, 
ale každý, kdo se registruje na jakýkoliv 
kemp, má na ni vstup zdarma, klidně i se 
svými rodinnými příslušníky.

Máte dostatečně velký tým trenérů? Aby 
se například nestalo, že na jednoho tre-
néra vyjde 30 dětí.
Denisa: Těch trenérů tam máme víc i pro-
to, aby se nestalo, jak říkáte, že budeme 
mít jako jiné kempy dva trenéry, kterým 
naženeme padesát dětí, jenom abychom 
to zaplnili.
Adam: Denča se snaží sestavit i ten tým 
trenérů tak, aby měli něco za sebou – 
zkušenosti se sportem i vedením dětí. 
Opravdu musím říct, že máme šikovné lidi, 
kteří jsou do kempů zapálení a umí s dětmi 
skvěle pracovat. Ze zkušenosti se nám děti 
do kempů zamilují a často ho ani po tom 
týdnu nechtějí opouštět.

Sportovní Kemp vítězů opět v Řeporyjích

Stejně jako loni, tak i během letošních prázdnin se 
dočkáme sportovního příměstského tábora s ná-
zvem Kemp vítězů, za jehož založením stojí úspěšní 
čeští atleti Denisa Helceletová (dříve Rosolová) 
a Adam Sebastian Helcelet.
Projekt pod patronátem českých olympioniků se za-
měřuje na děti ze základních škol, které pod vedením 
zkušených trenérů zažijí týden plný pohybu, rozvoje 

mentálních schopností a zdravého životního stylu.
Kromě toho, že účastníci Kempu vítězů tráví každý 
den sportem, zejména zaměřeným na atletické 
základy, hry a pohybové dovednosti, dočkají se 
také návštěvy olympijského sportovce, se kterým 
si budou moci zatrénovat, vyslechnout jeho rady 
a zeptat se na cokoliv, co je od profesionálního 
sportovce může zajímat.

Organizátoři si zakládají na individuálním přístupu 
k dětem, a proto je kapacita omezena pouze 40 
místy. Pokud chcete vaše dítě svěřit do rukou 
profesionálních trenérů a olympioniků, máte už 
nyní možnost registrace na webových stránkách 
www.kempvitezu.cz, kde také naleznete všechny 
důležité informace. Můžete také kontaktovat přímo 
organizátory na e-mailu info@kempvitezu.cz
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Duchovní cestování postní dobou

Na Popeleční středu započala post-
ní doba. Podle církevní tradice pá-
líme větvičky jívy z loňské Květné 

neděle a jejich popel se sype na hlavu 
v kostele při bohoslužbě. Popel znamená, 
že všechno, co nám může připadat stálé, 
jisté a „věčné“, má svůj konec, že všechno, 
co jednou začne, také skončí, a také náš 
život jednou skončí.

V této souvislostí 
stojí za to si položit 
pár otázek: Co by 
nám bylo líto, kdyby 
to skončilo a kdy-
by se to proměnilo 
v prach a popel? Setkali jsme se s něčím, co 
bylo a najednou to skončilo, a nám to bylo 
líto? Kdo si pokládá podobné otázky, dívá 
se poté na svůj život a na svět kolem sebe 
trochu jinak. Říká si, co má hodnotu? Co je 
pro mě důležité a co není? Co mám udělat, 
aby to jen tak rychle nepominulo a aby to 
mělo smysl?

Proto občas stojí za to přemýšlet nad 
symboly, jako je třeba popel. Popel je 
znamením smrti, pomíjivosti, smutku, po-
kání, ale i očišťování, přemýšlení o tom, co 
je důležité a co není, co je pro mě cenné 
a co není, co umím zlepšit a co mám dělat, 
aby se nám na světě lépe žilo a abychom 
svoje životy, které jsou velikým Božím 
darem, žili tak, jak máme.

Vnímejme tedy postní dobu, jako cestu 
časem. Půjdeme po ní čtyřicet dní. Cesta 
začíná Popeleční středou a skončí Veliko-
nocemi, začíná pomíjivostí a smrtí a končí 
nadějí na nový ži-
vot, začíná poká-
ním a končí naším 
vykoupením, za-
číná smrtí a končí 
věčností.

P ř e j i  n á m 
v š e m  p l o d n é 
a užitečné cesto-
vání postní do-
bou!

P. Mariusz Kuźniar, farář

Ježíšovo pokušení na pouští (Mt 4,1-11)
Ježíš, odchází na poušť, kde se čtyřicet 

dnů postí. Podle církevní tradice bylo 
v blízkostí Jericha. Každé z pokušení 
v sobě zahrnuje chopení se moci: v pro-
měnění kamenů v chleby moc nad sou-
částmi stvoření, politickou a vojenskou 
moc v nabytí vlády nad královstvími světa 
a moc vynutit Boží ochranu nepatřičným 
způsobem. V raném křesťanství byla 
široce rozšířena představa, že Ježíš byl 
zkoušen po celou dobu své služby.

Sv. Matouš do textu, který nám tuto 
událost přibližuje, promítá reflexi první 
generace křesťanů o Kristu, která je po-
stavena na bází Božího slova. Podle něj, 

existují dva způsoby, jak číst posvátné 
texty Bible: výklad Ježíše a výklad ďábla. 
Správné čtení toho, co „je v Bibli napsáno“, 
závisí na vztahu člověka k Bohu, na jeho 
víře a vědomí vlastních omezení. Protože 
„doopravdy věřit znamená také Bohu 
sloužit, nikoliv ho používat či zneužívat 
pro své cíle“, jak to činí v tomto vyprávě-
ní ďábel. Pokušení, lze překonat pouze 
tehdy, má-li člověk blízký vztah s Bohem.

Ježíš jasně odmítá pokušení a ďábla 
slovy: „Jdi pryč, Satane!“. Je to jasný 
postoj, z kterého člověk může brát pří-
klad. Boj s pokušením je stálou součástí 
duchovního života, každého věřícího člo-
věka. Vítězství nad pokušením je možné 
pouze tehdy, když člověk upřímně Boha 
uctívá a chceme mu doopravdy sloužit, 
a také druhým lidem.

Pokušení mohou člověku pomoct 
k pravdivému sebepoznání:

Stará řecká moudrost praví: „Poznej 
sám sebe!“. Stojí za to tedy si občas 
pokládat otázky, aby člověk mohl lépe 

reflektovat svůj život. Znám sebe a svá 
pokušení? Jsem perfekcionista nebo le-
noch? Netoužím stále po tom, aby si mě 
někdo všímal a chválil mě? Nehromadím 
dary a talenty, které mi Bůh dal, pro sebe, 
místo abych je dával/a do služby druhým? 
Zaměřuji se na to nejlepší v lidech, nebo 
se rozčiluji nad jejich nedostatky? Nemilu-
ji jen ty, kdo milují mě? Nemám uzavřenou 
mysl, takže mi unikají překvapení a milos-
ti každé nové situace? Neodsuzuji druhé, 
místo abych se snažil/a vykládat si to, co 
říkají nebo dělají, v dobrém? A tak dále.

Ježíš nás zná lépe než my sebe: miluje 
nás takový, jaký jsme. Ale také nám pomá-
há, mnohdy prostřednictvím druhých, si 
uvědomit, jak dokážeme věci kazit. Chce, 
abychom byli soucitnější, pokornější 
a aby s nám bylo snazší vycházet. Tím 
rosteme v lásce.

Přeji nám všem abychom tento růst 
v lásce zakoušeli nejenom v postní době.
Výňatek z kázání na 1. postní neděli 
26. 2. 2023
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REALITNÍ AGENTURA
Šolo spol. s r. o.

Šolc REALITY s. r. o.
Specialisté na Prahu 5 a 6

Patočkova 1953/45, Praha 6
Tel.: 602 361 733, 233 357 071 • e-mail: info@solork.cz

www.solork.cz

   Prodáme i pronajmeme Vaši nemovitost
 Vykoupíme Vaši nemovitost

 Již 28 let na trhu
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Konopova 431/6  Praha 5-Řeporyje  Tel.: 603 167 905

info@tiskpip.cz  www.tiskpip.cz

Otevřeno  Po–Čt 8–12 13–18  Pá 8–12 13–17  So 9–13 hod.

DIGITÁLNÍ TISK • KOPÍROVÁNÍ 
KROUŽKOVÁ VAZBA • RAZÍTKA 
OFSETOVÝ TISK • LAMINOVÁNÍ

Kulinářské okénko

Dnešní výlet bude o dětech, ale nejen o nich, 
navštívíme totiž aktivní lesopark Řepy. Je to 
od nás jen kousek* a zábavu si tam najde celá 

rodina – milovníci kol a adrenalinu ocení BMX dráhu, 
fanoušci rozhledů pak 9m vysokou rozhlednu se sklu-
zavkou. Máte-li hafana vezměte ho sebou – v parku je 
totiž k dispozici nejen ptačí vyhlídka ale i cvičiště pro 
čtyřnohé kamarády. Dětem vyhládne na velké spoustě 
tradičních prolézaček, skluzavek a v zemi zapuštěných 
trampolín. Překvapí je závěsné kladinové houpačky 

a také lanovka. Velmi oblíbená je i 6metrová skluzavka 
vedoucí dolu ze svahu. Sportovci potom ocení workoutové hřiště a pro malý 
sportovci doskočiště pro skok daleký**. Vezměte sebou pétanque i pro ten se 
v parku najde místo. A až Vás přepadne hlad je v parku i ohniště – vhodné spíš 
pokud se na výlet vydáte autem (buřty, dřevo, vidlice), pokud jedete MHD hodí 
se lépe svačinka z domova a jelikož jak už jsem v úvodu zmínila je dnešní výlet 
hlavně o dětech, bude jimi inspirovaná i dnešní výletní svačinka – znáte snad 
dítě co nemiluje palačinky? 
* osobní vůz 11minut = parkujte v sídliš-
ti Na Fialce či na parkovišti U Boroviček 
* MHD cca 40minut = z náměstí bus 130 
na zastávku Stodůlky -> dále bus 225 
do zastávky Slánská ->  odkud volnou 
zhruba 15minut procházkou dojdete 
do parku  
** foto zdroj: ověřeno rodiči 

Pohankové palačinky 
150gr pohankové mouky
150gr hladké mouky 
1ks celé vejce
1čl oleje + na smažení
700ml mléka nebo sojového nápoje 
špetka soli

Z obou druhů mouky, vejce, mléka , špetky 
soli a čajové lžičky oleje si připravíme těs-
to a necháme cca 30 minut odpočinout. 
Mezitím si připravíme náplň dle libosti 
tak jak ji máme rádi – džem , pacholík , 
tvaroh. Z od-
počinutého 
těsta připraví-
me palačinky 
- osmažíme 
na troše ole-
je do zlatova. 
Do krabičky 
přidáme ob-
líbené ovoce 
a svačina je 
na světě.

Dnešní výlet bude o dětech, ale nejen o nich, navštívíme totiž aktivní lesopark Řepy. Je to od nás jen 
kousek* a zábavu si tam najde celá rodina – milovníci kol a adrenalinu ocení BMX dráhu, fanoušci 
rozhledů pak 9m vysokou rozhlednu se skluzavkou. Máte‐li hafana vezměte ho sebou – v parku je 
totiž k dispozici nejen ptačí vyhlídka ale i cvičiště pro čtyřnohé kamarády. Dětem vyhládne na velké 
spoustě tradičních prolézaček, skluzavek a v zemi zapuštěných trampolín. Překvapí je závěsné 
kladinové houpačky a také lanovka. Velmi oblíbená je i 6metrová skluzavka vedoucí dolu ze svahu. 
Sportovci potom ocení workoutové hřiště a pro malý sportovci doskočiště pro skok daleký**. 
Vezměte sebou pétanque i pro ten se v parku najde místo. A až Vás přepadne hlad je v parku i 
ohniště – vhodné spíš pokud se na výlet vydáte autem (buřty, dřevo, vidlice), pokud jedete MHD hodí 
se lépe svačinka z domova a jelikož jak už jsem v úvodu zmínila je dnešní výlet hlavně o dětech, bude 
jimi inspirovaná i dnešní výletní svačinka – znáte snad dítě co nemiluje palačinky?  

* osobní vůz 11minut = parkujte v sídlišti Na Fialce či na parkovišti U Boroviček  
* MHD cca 40minut = z náměstí bus 130 na zastávku Stodůlky ‐> dále bus 225 do zastávky Slánská ‐>    
   odkud volnou zhruba 15minut procházkou dojdete do parku   

** foto zdroj: ověřeno rodiči  

Pohankové palačinky  
150gr pohankové mouky 
150gr hladké mouky  
1ks celé vejce 
1čl oleje + na smažení 
700ml mléka nebo sojového nápoje  
špetka soli  
 

Z obou druhů mouky, vejce, mléka , špetky soli a 
čajové lžičky oleje si připravíme těsto a necháme 
cca 30 minut odpočinout. Mezitím si připravíme 
náplň dle libosti tak jak ji máme rádi – džem , 
pacholík , tvaroh. Z odpočinutého těsta 
připravíme palačinky ‐ osmažíme na troše oleje 
do zlatova. Do krabičky přidáme oblíbené ovoce 
a svačina je na světě. 
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První vlak v novém designu PID vyjíždí  
na páteřní linky S  

První modernizovaná patrová 
elektrická jednotka CityElefant 
v novém barevném schématu PID 
vyjíždí do pravidelného provozu. 
Třívozová jednotka pořadového 
čísla 060 bude vyrážet na pražské 
a středočeské páteřní vlakové linky 
S. Jedná se po tramvajích a 
autobusech o první aplikaci nového 
designu PID na železniční vozidlo. 
„Novým lakem v rámci modernizací 
CityElefantů pokračuje naše snaha 
o sjednocení vzhledu vozidel 
Pražské integrované dopravy. 
Jelikož je železnice páteří dopravy 
pro spojení Prahy a Středočeského 
kraje, je logické, že nový jednotný 
design PID budou používat také 
vlaky. První vlaštovkou je 
modernizovaná jednotka 

CityElefant, která prošla kromě obnovy laku také dalšími vylepšeními pro větší pohodlí cestujících,“ uvádí náměstek 
pražského primátora a radní pro dopravu Adam Scheinherr. 
„Po tramvajích a autobusech se nový vizuál aplikuje také na železnici, a to zejména na páteřní vlakové linky v podobě 
modernizované jednotky CItyElefant. Podstatnější než nový nátěr je však doplnění dobíjecích zásuvek, wifi nebo 
nového čalounění sedadel,“ doplňuje radní pro veřejnou dopravu Středočeského kraje Petr Borecký.  
„Kroky objednatelů dopravy sjednotit vizuální styl vozidel vnímáme pozitivně. Cestující si díky tomu při svých cestách 
jednoduše uvědomí, že vlaky jsou nedílným a z hlediska celé pražské aglomerace zároveň i páteřním dopravním 
prostředkem. Nový nátěr plánujeme použít na všechny nové vlaky v rámci Pražské integrované dopravy,“ říká za 
České dráhy ředitel Oblastního centra obchodu Střed Jakub Goliáš.  
„S aplikací nového vzhledu vozidel PID dále počítáme u nových motorových vozidel pro středočeské tratě na 
Berounsku, nových jednopodlažních elektrických jednotek určených primárně pro linku S4 do Kralup nad Vltavou a 
také u vlaků pro nově vysoutěžené městské linky S49 a S61. Do nového kabátu bychom chtěli obléct i všechny starší 
vlaky, které budou procházet celovozovou obnovou laku,“ doplňuje ředitel ROPID Petr Tomčík. 
„Naším cílem samozřejmě je, aby veškerá vozidla v rámci systému PID byla provozována v novém designu. 
Cestujícím bude na první pohled zřejmé, že se jedná o dopravní prostředky v integrovaném dopravním systému PID. 
Za nový nátěr modernizované jednotky CityElefant jsem proto samozřejmě rád, protože to je další dílčí krok 
k jednotnému vizuálu vozidel PID. Důležité je, že se nejedná o mimořádný náklad na pořízení tohoto nového nátěru, 
neboť tento nátěr byl aplikován v rámci velké technické údržby soupravy, která je spojena s obnovou laku,“ uvedl 
ředitel IDSK Zdeněk Šponar.  
Třívozových dvoupodlažních jednotek řady 471 (CityElefant) jezdí v Praze a Středočeském kraji celkem 70, z toho 
již kompletní modernizací interiéru zahrnující např. přečalounění sedaček a doplnění zásuvek 230 V pro napájení 
cestovní elektroniky jako jsou mobilní telefony, notebooky nebo tablety či úpravou dveří, prošlo 25 z nich. Všechny 
jednotky jsou pak vybaveny palubní Wi-Fi sítí. V příštích letech budou jednotky CityElefant vybaveny také 
nejmodernějším evropským zabezpečovacím zařízením ETCS, které bude od 1. ledna 2025 povinné na prvních 
tratích v okolí Prahy. Tyto vlaky jsou nasazovány na páteřní linky S1, S2, S4, S7, S9 a S22. Všechny pražské 
CityElefanty najedou denně v průměru téměř 32 000 km. 

Na základě rozhodnutí Středočes-
kého kraje dojde od 1. dubna 
2023 ke změnám tarifu ve vněj-

ších tarifních pásmech PID. Úprava tarifu 
reaguje na inflaci, energetickou krizi a na 
časté podněty od cestujících a partnerů 
systému. Přináší sjednocení podmínek 
u jednotlivých jízdenek při použití na 
železnici, podporu cestování na delší 
vzdálenosti, zastropování ceny časo-
vých kupónů, zavedení 10měsíčního 
časového kupónu pro vnější pásma 
a zavedení tzv. firemního jízdného, 
které umožní nákup přenosných ča-
sových kuponů. Vzhledem k již zmíněné 
inflaci dojde ke zdražení jízdenky pro 
jednotlivou jízdu na krátké vzdálenosti. 
Delších cest se změny téměř nedotknou, 
nebo naopak dojde k jejich zlevnění (v 
případě jednodenních jízdenek). Ještě 
výhodnější budou předplatní kupony 
nebo celodenní jízdenky.

Změny u jízdenek pro jednotlivou 
jízdu

U jednotlivého jízdného dochází 
ke sloučení stávajícího jízdného za 
14 Kč a 22 Kč (dvoupásmové jízdenky 
na 15 a 30 minut) do jedné jízdenky s 
jízdným za 20 Kč a časovou platností 
15 minut. Tato jízdenka neplatí v Praze 
(pásma P, 0, B), a to ani v případě zastávky 
zařazené do pásma B, 1 na území Prahy, 
ale naopak nově je možno ji použít i ve 
vlacích PID, což znamená sjednocení 
podmínek a zpřehlednění tarifu z pohle-
du cestujících.

U jízdenek za 30 Kč a výše nedochází 
ke změně ceny, ale pouze ke zkrácení ča-
sové platnosti jízdenky (vždy o 30 mi-
nut až do maximální časové platnosti 180 

minut pro jízdenky na 8 a více tarifních 
pásem). Je nutné hlídat pásmovou, ale i 
časovou platnost jízdenky, v některých 
případech nelze využít z časových důvo-
dů jízdenku i pro návrat. Z tohoto důvodu 
byla navržena snížená cena celodenních 
jízdenek.

U celodenních jízdenek pro území 
Středočeského kraje dochází k výrazné-
mu zlevnění a záro-
veň zavedení nové 
celodenní jízdenky 
pro nejpoužíva-
nější mimopraž-
ská pásma 1–4. Ta 
bude stát 80 Kč. 
Cílem je podpořit 
pravidelné využí-
vání veřejné hro-
madné dopravy, 
zvýšit komfort ces-
tujících spočívající 
v potřebě jediné 
jízdenky na den a 
snížit tak i zpoždě-
ní spojů způsobené 
nákupy jízdenek u řidiče.

Změny u předplatního jízdného pro 
vnější pásma

Vzhledem k dlouhodobé podpoře 
předplatitelů časových jízdních dokladů 
a cestujících dojíždějících ze vzdálených 
částí Středočeského kraje je nově zastro-
pována cena časového kuponu na 7 
vnějších pásmech, což znamená zave-
dení celokrajského časového jízdného 
v roční výši pod 20 000 Kč. Tento síťový 
kupon pro všechna vnější tarifní pásma 
bude stát 2 050 Kč v měsíční verzi, 5 515 
Kč ve čtvrtletní a 19 450 Kč v roční verzi. 

O něco dražší 
pak bude takový 
kupon rozšíře-
ný o dojezdové 
pražské pásmo 
0 (vč. B). Dalším 
motivačním prvkem pro vyšší užívání 
časových kuponů je kromě zastropování 
ceny na 7 vnějších pásmech také zvýšení 

cen pouze o 5 % u zbylého sortimentu 
časového jízdného.

Na základě dlouhodobé poptávky 
jsou nově ke stávajícím kuponům za-
vedeny ještě 10měsíční kupony (pouze 
v elektronické podobě), jejichž využití se 
předpokládá zejména u žáků a studentů 
do 26 let. Pro kategorii Student 18–26 let 
bude s omezeně volitelným začátkem 
platnosti v období od 15. 8. do 1. 11.

Nově se zavádí také přenosné před-
platní jízdné pro vnější tarifní pásma 
(pouze v elektronické podobě) ve výši 
135 % plnocenného (nepřenosného) 
jízdného, které umožní anonymní použití 
časových kuponů primárně pro firemní 
zákazníky, kteří využijí tyto jízdní doklady 
jako bonus pro své zaměstnance nebo 
pro služební cesty.

Další obecné informace
Procentuální výše slev pro děti, stu-

denty, seniory a další slevové kategorie 
se nemění.

Prodej předplatních kuponů za sou-
časné ceny (počátek platnosti nejpozději 
31. 3. 2023) je možný do 31. 3. 2023. Nákup 
za nové ceny je možný až od 1. 3. 2023 (při 
nákupu s 30 až 60denním předstihem) 
– počátek platnosti nejdříve 1. 4. 2023. 
Zpětný odkud nevyužitých plnocenných 
jízdenek pro jednotlivou jízdu bude 
umožněn od 1. 4. do 30. 9. 2023. Zpětný 
výkup zvýhodněných a zvláštních jízde-
nek pro jednotlivou jízdu nebude možný, 
jízdenky je nutné do 31. 3. 2023 využít.

Zdroj: ROPId

Ceny a časové platnosti základních jízdenek PID pro jednotlivou jízdu
Počet pásem Časová platnost Cena

2 (neplatí na území Prahy) 15 minut 20 Kč
3 30 minut 30 Kč

4 (neplatí v pásmu P) 60 minut 40 Kč
5 90 minut 50 Kč
6 120 minut 60 Kč
7 150 minut 70 Kč
8 180 minut 80 Kč

každé další pásmo vždy 180 minut +10 Kč

Ceny jednodenních (24 hodinových) jízdenek
Původní cena do 31. 3. 2023 Cena od 1. 4. 2023

Pásma 1–4 — 80 Kč
Všechna vnější pásma (1–12) 180 Kč 140 Kč

Praha + pásma 1–4 200 Kč 160 Kč
Praha + všechna vnější pásma 

(1–12) 300 Kč 240 Kč

Nové ceny jízdného PID ve Středočeském kraji od 1. 4. 2023
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Nechce se tomu věřit, ale letošní 
sezóna je již v pořadí dvanáctá. 
Fakt, že to vše tak rychle utíká, 

se dá částečně přičíst dvěma covidovým 
sezónám, které byly zejména pouze 
o přečkání a přežití.

Za to, že můžeme v místním areálu 
dále působit patří velké díky současné-
mu vedení TJ Sokol, se kterým jsme se 
dohodli na pokračování naší dlouholeté 
spolupráce. Díky tomu můžeme i nadále 
nabízet možnost zahrát si tenis nejen 
v létě, ale i přes zimu a tím umožnit 
trénování dětem ze Řeporyjí i blízkého 
okolí, hráčům tenisového oddílu TJ Sokol 
a samozřejmě i všem ostatním hráčům 
tohoto krásného sportu.

I přes novou dohodu s TJ Sokol je bu-
doucnost zimního provozu velmi nejistá. 
Již tuto zimu ukončilo provoz několik 
tenisových hal po celé ČR. Hlavní příčinou 
je navýšení cen energií. Zcela zásadní je 
především cena plynu, tu máme ještě 
naštěstí zafixovanou a díky tomu může-
me dál fungovat. I přes tyto problémy se 
snažíme držet cenovou hladinu v únos-
ných mezích a nabízet naše služby takové, 

na jaké byli všichni zvyklí i v předchozích 
sezónách. Zde je určitě na místě podě-
kovat všem našim klientům, kteří i přes 
navýšení cen chodí nadále do naší haly 
hrát a zůstávají nám věrní.

I tuto zimu jsme pořádali naše tradiční 
turnaje. Prvním z nich byl 12. ročník tur-
naje ve čtyřhrách - TAMI CUP 2023. Ten 
od loňského roku pořádáme jako memo-
riál Karla Kopeckého, našeho kamaráda 
a milovníka tenisu, který nás minulý rok, 
bohužel, opustil.

Turnaje se zúčastnilo 12 dvojic. Ode-
hrály se krásné zápasy ve skupinách 
a pak i v pavouku. Vítězem se poprvé 
v historii stal 3-členný tým, kdy po zra-
nění Petra Götlicha musel být k Martinu 
Jirasovi „donominován“ tenisový fanatik 
prof. Vladimír Beneš, který je vždy připra-
ven naskočit a pokud možno i zvítězit. 
Velice gratulujeme!

Vrcholem letošní zimy byl však v po-
sledním únorovém víkendu 2. ročník 
turnaje závodních hráčů Českého te-
nisového svazu. Stejně jako v loňském 
roce se přihlásilo téměř 32 hráčů. Počtem 
hráčů a jejich kvalitou neměl turnaj 

v tomto termínu 
konkurenci.  Po -
dobně jako minu-
lý rok byl hlavním 
favoritem Dominik 
Süč (halový mis-
tr republiky 2014, 
630. místo v žeb-
říčku ATP), který 
u nás již 4 sezóny 
hraje a také trénu-
je. Letos měl cestu 
turnajem snažší 
než vloni, nicméně 
ve finále měl velice 
těžkého soupeře 
V. Řezníčka, vítěze 

6. halových turnajů ČTS v řadě. Finále 
proběhlo za účasti několika diváků, kteří 
viděli úžasné výměny, zajímavé zvraty 
a velký boj. „Náš Dominik“ zvítězil 7:5, 
6:2 a my mu moc gratulujeme! Jedinou 
kaňkou na turnaji bylo to, že dvojice D. 
Süč - Z. Jiras neobhájila loňské vítězství 
ve čtyřhře. V napínavém finále podlehla 
dvojici V.Řezníček - R.Arendar 1:6, 5:7.

Sezóna se kvapem blíží ke svému 
konci a pokud se nestane něco neoče-
kávaného, zakončíme ji tradiční pracov-
ně-společenskou akcí „bourání a balení 
haly“ v sobotu 15. dubna.

Za TENIS TAMI,
Zbyněk Jiras

Tenis v Řeporyjích - halová sezóna 2022/23
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Echoó
óó!

TJ Sokol ŘeporyJe
ZVe VŠeCHNy ČleNy NA

VALNOU HROMADU
V poNDĚlÍ 27. 3. 2023 oD 20.00 HoDiN 

V TĚloCViČNĚ SokoloVNy

proGrAM:
1. ZAHáJeNÍ A SCHVáleNÍ proGrAMu
2. VolbA koMiSÍ
3. ZpráVA STAroSTky, ekoNoMiCká, koNTrolNÍ koMiSe
4. ZpráVy o ČiNNoSTi JeDNoTliVýCH oDDÍlů
5. ZpráVA o proVoZu SokoloVNy
6. roZprAVA k pŘeDNeSeNýM ZpráVáM
7. pŘeDNeSeNÍ NáVrHu NA DoplNĚNÍ ČleNů Výboru
8. HlASoVáNÍ o DoplNĚNÍ ČleNů Výboru
9. SCHVáleNÍ uSNeSeNÍ
10. DiSkuZe A ZáVĚr

iNG. JANA blAžkoVá
STAroSTkA JeDNoTy

Kdy jste naposledy se svými dětmi 
zažili pořádnou bojovku?

Můžete se jí zúčastnit na dni 
otevřených dveří ve Škole Celým srdcem.

Lovte se svými dětmi razítka při pl-
nění pestrých aktivit na školní zahrádce 
i v prostorách školy. Budeme mít připra-
vený program pro děti 4–14 let.

Zajímá Vás, v čem jsme jiní než ostat-
ní školy? Proč naši žáci a učitelé chodí 
na přestávku do přírody, rádi vyrábějí, 
vytvářejí si a plní výzvy, vzájemně se 
oceňují a učí se dosahovat svých cílů? 
Všechny vaše otázky odpoví naše ředi-
telka a učitelky.

Dnům otevřených dveří bude před-
cházet webinář ve středu 22. března 
v 19–20 h na Zoomu (odkaz pošleme 
registrovaným pár dní předem), kde bu-
dete mít příležitost dozvědět se o škole 
základní informace. Den otevřených 
dveří, pak bude následovat v sobotu 
25. března mezi 10–13 hodinou.

Posláním Školy Celým srdcem je 
rozvíjet žáky po racionální, emocio-
nální, vztahové, tělesné i duchovní 

  18. 2. a 25. 3.
  10–13 h

Přihlašujte se zde:

DEN
 OTEVŘENÝCH

DVEŘÍ

zve Vás i Vaše děti na bojovkový

pro děti 4-14 let!

www.celymsrdcem.cz

Radouňova 1, 
Praha 5 - Řeporyje

Těšíme se na Vás!

Zažijte bojovku ve Škole Celým srdcem!
stránce. Jsme školou 
komunitního typu, 
nabízíme křesťanské 
prostředí a sídlíme 
v Praze-Řeporyjích. 
Do školy chodí děti 
z křesťanských rodin 
i rodin bez vyznání.

Děti se učí pro-
střednictvím skupi-
nových i individuál-
ních aktivit, venku 
i vevnitř, v běžných, 
projektových i ang-
lických dnech.

Více informací 
o škole naleznete 
na stránkách www.
celymsrdcem.c z . 
Tamtéž se můžete 
registrovat na webi-
nář a den otevře-
ných dveří.
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Rozlosování zápasů FK Řeporyje - jaro 2023
Den Datum Hodina Soupeř podzim
So 18. 3. 15.00 Řeporyje „А“ - Slivenec 2:2 Tráva
Ne 19. 3. 15.00 Řeporyje "В" - Stodůlky 0:9 Tráva
So 25. 3. 10.15 Libuš - Řeporyje „А“ 3:0 Tráva
So 25. 3. 10.30 Avia Čakovice - Řeporyje „B“ 5:1 Tráva
So 1. 4. 16.30 Řeporyje „А“ - Aritma „B“ 3:2 Tráva
Ne 2. 4. 16.30 Meteor Praha „B“ - Řeporyje „B“ 7:0 Tráva
Čt 6. 4. 19.00 1999 Praha - Řeporyje „А“ 5:2 UMT Motorlet
So 8. 4. 10.15 Radotín „B“ - Řeporyje „B“ 2:1 Tráva
So 15. 4. 16.30 Řeporyje „А“ - Cholupice 2:2 Tráva
Ne 16. 4. 16.30 Řeporyje „B“ - Zličin „B“ 0:6 Tráva
Ne 23. 4. 17.00 Slavoj Vyšehrad - Řeporyje „А“ 0:7 Tráva
Ne 23. 4. 17.00 Sokol Písnice - Řeporyje „B“ 2:5 Tráva
So 29. 4. 17.00 Řeporyje „А“ - Uhelné sklady 0:3 Tráva
Ne 30. 4. 17.00 Řeporyje „B“ - Sokol Bílá Hora 1:2 Tráva
So 6. 5. 17.00 Střešovice 1911 - Řeporyje „А“ 3:0 Tráva
Ne 7. 5. 17.00 Braník „B“ - Řeporyje „B“ 4:2 Tráva
So 13. 5. 17.00 Řeporyje „А“ - Kbely 1:3 Tráva
Ne 14. 5. 17.00 Řeporyje „B“- Spoje „B“ 0:11 Tráva
So 20. 5. 17.00 Řeporyje „А“ - Nebušice 1:2 Tráva
Ne 21. 5. 17.00 Řeporyje „B“ - Svaz Mládeže 0:8 Tráva
So 27. 5. 13.15 Prague Raptors - Řeporyje „А“ 4:1 Tráva
Ne 28. 5. 17.00 Sokol Řepy - Řeporyje „B“ 0:0 Tráva
So 3. 6. 17.00 Řeporyje „А“- Modřany 0:2 Tráva
Ne 4. 6. 17.00 Řeporyje „B“ - Sokol Troja 2:3 Tráva
So 10. 6. 17.00 Přední Kopanina „B“ - Řeporyje „А“ 4:1 Tráva
Ne 11. 6. 17.00 Slavoj Podolí „B“ - Řeporyje „B“ 3:0 Tráva
So 17. 6. 17.00 Řeporyje „А“ - Zlíchov 2:4 Tráva
Ne 18. 6. 17.00 Řeporyje „B“ - Sokol Lipence 3:6 Tráva

Několik našich gymnastek odje-
lo začátkem února do Liberce, 
zřejmě vás hned napadne, že si 

holky jely užívat zimní lyžařské rado-
vánky, ale ne…… Děvčata ze závodních 
družstev se zúčastnila gymnastického 
kempu ve specializované gymnastické 
tělocvičně, kde se věnovala nácviku no-
vých prvků. Vše by bylo skvělé, kdyby se 
na posledním tréninku nezranila jedna 
z našich nejlepších a nejtalentovanějších 

gymnastek. Všichni jí držíme palce a vě-
říme, že se brzo uzdraví a bude se moct 
vrátit do naší gymnastické part. 

 Další víkend byla děvčata přihlášena 
na teamgymový závod, který se konal 
v hale Lužiny. Bohužel družstvo Junior II. 
se tohoto závodu nemohlo kvůli zranění 
naší gymnastky zúčastnit. Minimální po-
čet cvičenců v teamgymu je šest cvičenek 
a to jsme dohromady nesložili. Holky co 
k nám jezdí z Prahy západ měly zrovna 
prázdniny a pak ten nešťastný úraz. 

Do závodu jsme tedy vyslali družstvo 
Junior I. Závod se konal podle nových 
pravidel, která nemáme ještě úplně za-
žitá, takže tentokrát to na zlato nebylo. 
Děvčata nakonec skončila na druhém 
místě…… jak říkáme my trenéři….. hlav-
ně, že to cinká.

Za oddíl Gymstar 
Martina Kurková

Gymstar v únoru

Prosíme všechny přispívající do časopisu Echo 
pokud můžete, své příspěvky posílejte 

v nejčastěji používaných textových 
editorech a ukládejte do formátu 
s koncovkami.DOC.DOCX.RTF.TXT. 

Fotky z fotoaparátů prosím neupravujte 
a ukládejte do maximálního možného rozli-

šení. Přijmeme i foto v papírové podobě.
Děkujeme redakce.
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